
 

Rada Miejska w Łomiankach 

BRM.0002.3.2022 

 

 

Protokół nr LIII/2022 

Sesji Rady Miejskiej w Łomiankach 

z dnia 24 lutego 2022 roku 

 

 

LIII Sesja Rady Miejskiej w Łomiankach rozpoczęła się dnia 24 lutego 2022 roku  

o godz. 16:00 z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb 

obradowania). Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łomiankach Maria 

Pszczółkowska. Sesja Rady Miejskiej w Łomiankach została zwołana na podstawie art. 20 ust. 

1 ustawy z dnia 08 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2021 r. 

poz. 1372) oraz § 5 ust. 2 Regulaminu Pracy Rady Miejskiej w Łomiankach stanowiącego 

załącznik nr 7 do Statutu Gminy Łomianki do Uchwały nr XXXIII/380/2017 Rady Miejskiej w 

Łomiankach z dnia 2 października 2017 roku.  

Ad. pkt 1 

Otwarcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łomiankach Maria Pszczółkowska otworzyła LIII/2022 Sesję 

Rady Miejskiej w Łomiankach.  

Powitała obecnych przed monitorami komputerów Radnych, Burmistrza, Panią Skarbnik, 

Przewodniczących Zarządów Osiedli i Rad Sołeckich, Pracowników Urzędu i mieszkańców 

oglądających sesję dzięki transmisji dostępnej na stronie internetowej Urzędu Miejskiego. 

Przewodnicząca poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym, 

obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Poinformowała, że do sytemu zalogowało się 21 Radnych, wobec czego jest quorum 

niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. 



Przewodnicząca przypomniała, że porządek obrad sesji wraz z materiałami został przesłany 

Radnym pocztą elektroniczną w terminie regulaminowym. Informacja o sesji została 

opublikowana w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie internetowej Urzędu Miejskiego 

w Łomiankach. 

Następnie Przewodnicząca odczytała zaproponowany porządek: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Łomianki na lata 2022 -2030. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 
Łomianki na rok 2022. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla 
strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Łomianki. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły 
Podstawowej im. Jadwigi i Romana Kobendzów w Sadowej. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od  obowiązku przetargowego 
trybu  zawarcia  umowy najmu części działki ewidencyjnej nr 588/23 z obrębu 0021 
Łomianki Miasto. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego obszaru w rejonie ul. Rolniczej  
w Dziekanowie Bajkowym. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego „Kiełpin Zachód”. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego obszaru w rejonie ul. Rolniczej we 
wschodniej części Dziekanowa Polskiego. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości gruntowej zabudowanej budynkiem mieszkalnym stanowiącej 
własność Gminy Łomianki, położonej przy ulicy Konopnickiej 65 w Dziekanowie 
Leśnym, dz. nr ew. 13/283obr.004-Dziekanów Leśny oraz udzielenia bonifikaty przy 
sprzedaży tej nieruchomości na rzecz dotychczasowych najemców. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w 
skład mieszkaniowego zasobu Gminy Łomianki. 



12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad polityki czynszowej. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminów korzystania  
z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej stanowiących własność 
Gminy Łomianki. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łomiankach. 

15. Wolne wnioski i zapytania mieszkańców. 

16. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

17. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej. 

18. Zamknięcie obrad. 

 

Burmistrz Małgorzata Żebrowska-Piotrak złożyła wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt. 13 
tj. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminów korzystania  z 
gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej stanowiących własność Gminy 
Łomianki. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie zdjęcia z porządku obrad pkt. 13 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (19 głosów za;  
1 przeciw; 1 wstrzymujące się, 0 brak głosu) Rada przyjęła wniosek o zdjęcie z porządku obrad 
pkt 13. 

Radny Tomasz Dąbrowski złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt. 4 tj. Rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 
Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Łomianki i skierowanie do prac w komisji. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie zdjęcia z porządku obrad pkt. 4 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (15 głosów za;  
1 przeciw; 5 wstrzymujące się, 0 brak głosu) Rada przyjęła wniosek o zdjęcie z porządku obrad 
pkt 4. 

Radny Jerzy Serzysko złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt. 10 tj. Rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 
zabudowanej budynkiem mieszkalnym stanowiącej własność Gminy Łomianki, położonej przy 
ulicy Konopnickiej 65 w Dziekanowie Leśnym, dz. nr ew. 13/283obr.004-Dziekanów Leśny oraz 
udzielenia bonifikaty przy sprzedaży tej nieruchomości na rzecz dotychczasowych najemców. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie zdjęcia z porządku obrad pkt. 10 



Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (15 głosów za;  
5 przeciw; 5 wstrzymujące się, 0 brak głosu) Rada przyjęła wniosek o zdjęcie z porządku obrad 
pkt 10. 

Godz. 16.20 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 1 porządku obrad. 

Ad. pkt 2 oraz Ad. pkt 3 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki 

na lata 2022-2030. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na 

rok 2022. 

Przewodnicząca RM poinformowała, że w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łomianki na lata 2022-2030 wpłynęła autopoprawka, którą otrzymali Państwo radni na swoje 

skrzynki w dniu 22 lutego br. i była omawiana na posiedzeniu Komisji Budżetowej 

Skarbnik Hanna Dąbrowska omówiła projekty uchwał. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łomianki na lata 2022-2030. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na rok 2022.  

W związku z brakiem chętnych zgłoszenia się do dyskusji; 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 2022 – 2030. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (14 głosów za;  

4 przeciw; 3 wstrzymujące się, 0 brak głosu) Rada podjęła uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 2022 – 2030. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na rok 2022.  



Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (17 głosów za;  

2 przeciw; 2 wstrzymujące się) Rada podjęła uchwałę w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Łomianki na rok 2022. 

Godz. 16.41 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 2 i punkt 3 porządku obrad. 

Ad.4 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. 
Jadwigi i Romana Kobendzów w Sadowej. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Jadwiga Idziaszek omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Marcin Etienne przedstawił pozytywną opinię Komisji  
w sprawie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. 
Jadwigi i Romana Kobendzów w Sadowej. 

Radny Michał Naftyński Przewodniczący Rady Oświatowej poinformował, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały  
w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jadwigi i Romana Kobendzów  
w Sadowej. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (19 głosów za;  
0 przeciw; 2 wstrzymujące się) Rada podjęła uchwałę w sprawie zamiaru przekształcenia 
Szkoły Podstawowej im. Jadwigi i Romana Kobendzów w Sadowej. 

Godz. 16.45 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 4 porządku obrad. 

Ad. 5 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 
z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia 
zgody na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy najmu części 
działki ewidencyjnej nr 588/23 z obrębu 0021 Łomianki Miasto. 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 

Przestrzennego Piotr Kowalski omówił projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko przedstawił pozytywną opinię Komisji  

w sprawie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu  

z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia 



zgody na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy najmu części 

działki ewidencyjnej nr 588/23 z obrębu 0021 Łomianki Miasto. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od  

obowiązku przetargowego trybu  zawarcia  umowy najmu części działki ewidencyjnej nr 

588/23 z obrębu 0021 Łomianki Miasto. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (18 głosów za;  

0 przeciw; 3 wstrzymujące się) Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu  

zawarcia  umowy najmu części działki ewidencyjnej nr 588/23 z obrębu 0021 Łomianki Miasto. 

 

Godz. 16:45 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 5 porządku obrad.  

Ad.6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru w rejonie ul. Rolniczej w Dziekanowie Bajkowym. 

Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania 
Przestrzennego Piotr Kowalski omówił ww. projekt uchwały oraz projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kiełpin 
Zachód” oraz projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru w rejonie ul. Rolniczej we wschodniej części 
Dziekanowa Polskiego. 

Przewodnicząca Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego Agnieszka 
Gawron-Smater przedstawiła pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
w rejonie ul. Rolniczej w Dziekanowie Bajkowym, pozytywną opinię Komisji do projektu 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Kiełpin Zachód” oraz pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru w rejonie ul. Rolniczej we wschodniej części Dziekanowa Polskiego. 

 



Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru w rejonie ul. Rolniczej w Dziekanowie Bajkowym. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (18 głosów za;  
0 przeciw; 3 wstrzymujące się) Rada podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru w rejonie ul. Rolniczej  
w Dziekanowie Bajkowym. 

Godz. 16:58 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 6 porządku obrad.  

Ad.7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Kiełpin Zachód”. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenie projektu uchwały  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Kiełpin Zachód” 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (18 głosów za;  
0 przeciw; 3 wstrzymujące się) Rada podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kiełpin Zachód” 

Godz. 16:59 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 7 porządku obrad.  

Ad.8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru w rejonie ul. Rolniczej we wschodniej części 
Dziekanowa Polskiego. 

Radny Adam Salwowski zadał pytanie dotyczące powyższego projektu uchwały. Pan Naczelnik 
Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania Przestrzennego Piotr 
Kowalski udzielił odpowiedzi. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenie projektu uchwały  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obszaru w rejonie ul. Rolniczej we wschodniej części Dziekanowa Polskiego. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (18 głosów za;  
0 przeciw; 3 wstrzymujące się) Rada podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru w rejonie ul. Rolniczej we 
wschodniej części Dziekanowa Polskiego. 



Godz. 17:03 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 8 porządku obrad.  

Ad.9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Łomianki. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Urszula Wysocka omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Marcin Etienne przedstawił pozytywną opinię Komisji  
w sprawie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Łomianki. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Agnieszka Zdunek zadała pytanie dotyczące ww. projektu uchwały, wyjaśnień udzieliła 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Urszula Wysocka. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały  
w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Łomianki. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (13 głosów za;  
1 przeciw; 7 wstrzymujące się) Rada podjęła uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Łomianki. 

Godz. 17:11 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 9 porządku obrad. 

Ad.10 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad polityki czynszowej. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Urszula Wysocka omówiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Marcin Etienne przedstawił pozytywną opinię Komisji do 
projektu uchwały w sprawie zasad polityki czynszowej. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Jerzy Serzysko, radna Agnieszka Zdunek. 

Wyjaśnień udzieliła Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Urszula Wysocka. 

 

 



Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenie projektu uchwały  
w sprawie zasad polityki czynszowej. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (9 głosów za;  
8 przeciw; 4 wstrzymujące się) Rada podjęła uchwałę w sprawie zasad polityki czynszowej. 

Godz. 17:16 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 10 porządku obrad. 

Ad.11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Łomiankach. 

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska omówiła projekt uchwały. 

Radny Tomasz Dąbrowski zgłosił swoją kandydaturę do Komisji Rewizyjnej. Przewodnicząca 

poprosiła o podanie innych kandydatur, nikt więcej nie zgłosił się do pracy w komisji. 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie w sprawie rozpatrzenia projektu uchwały  

w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łomiankach o 

radnego Tomasza Dąbrowskiego. 

Przewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania (16 głosów za;  

2 przeciw; 3 wstrzymujące się) Rada podjęła uchwałę uzupełnienia składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łomiankach o radnego Tomasza Dąbrowskiego. 

 

Godz. 17:19 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 11 porządku obrad. 

Ad.12 

Wolne wnioski i zapytania mieszkańców. 

Przewodnicząca RM odczytała trzy pisma od mieszkańców ul. Sierakowskiej w Łomiankach.  

Do odczytanych pism odniosła się Małgorzata Żebrowska-Piotrak Burmistrz Łomianek. 

Godz. 17:31 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 12 porządku obrad. 

 

Ad.13 

Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 



Radny Jerzy Serzysko zadał pytania w sprawie ul. Sierakowskiej, Strugi Dziekanowskiej, 

zarządzania terenami zielonymi, budowy drogi przy markecie budowlanym, spotkania z 

GDDKiA.  

Radny Michał Naftyński zaproponował aby Rada podjęła uchwałę/stanowisko w sprawie 

podziękowań dla strażaków ofiarnie walczących ze skutkami nawałnic, które przeszły przez 

Gminę. 

Agnieszka Zdunek poinformowała o złożeniu interpelacji w sprawie  ul. Żywicznej i ul. 

Akacjowej. 

Joanna Zabłocka –Łudzeń zapytała o wykorzystanie drona w Gminie. Odpowiedzi udzielił 

Komendant Straży Miejskiej. 

Burmistrz Łomianek, Małgorzata Żebrowska-Piotrak poprosiła o złożenie pytań na piśmie, aby 

można było rzetelnie przygotować odpowiedzi. Przewodnicząca Rady Maria Pszczółkowska 

przypomniała o artykule 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym mówiącym o tym, że 

interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego, który przekazuje je 

niezwłocznie wójtowi, wójt lub osoba przez niego wyznaczona jest zobowiązana udzielić 

odpowiedzi na piśmie, nie później niż w terminie 14 dni od otrzymania interpelacji lub 

zapytania. 

 

Godz. 18:09 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 9 porządku obrad. 

Ad. 10 

Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca poinformowała, że informacje z pracy Przewodniczącej zostały przekazane na 

skrzynki elektroniczne radnych. 

Przewodnicząca odczytała komunikat Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych o poradach terapeutycznych w zakresie uzależnień  w siedzibie Komisji na  

ul. 11-go Listopada 96. 

Przewodnicząca odczytała list członków Rady Oświatowej wnoszący o zmianę przedstawiciela 

Rady Miejskiej w Radzie Oświatowej z powodu niesatysfakcjonującej współpracy. 

 

 

 



Godz. 18:16 

Przewodnicząca RM zamknęła punkt 10 porządku obrad. 

 

Ad. 11 

Zamkniecie obrad sesji. 

Przewodnicząca RM poinformowała, że wobec wyczerpanie porządku obrad zamyka 53 

sesję Rady Miejskiej w Łomiankach i przypomina, że kolejna sesja zaplanowana jest na dzień 

31 marca 2022 r. 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Magdalena Kowalska 

 

Stenogramy i protokoły z sesji Rady Miejskiej w Łomiankach oraz uchwały, wyniki imiennego głosowania, stanowiska i aktualne składy komisji 

Rady Miejskiej dostępne są w serwisie internetowym Urzędu Miejskiego www.lomianki.pl, w Biuletynie Informacji Publicznej 

www.bip.lomianki.ploraz w Biurze Rady Miejskiej (ul. Warszawska 115, tel. 22 768 63 41) 



Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łomiankach Maria Pszczółkowska 
Dzień dobry Państwu, otwieram LIII sesję Rady Miejskiej w Łomiankach w VIII kadencji. Sesja zwołana 
jest na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku. Witam 
serdecznie Państwa Radnych, witam Panią Burmistrz, Panią Skarbnik, Sekretarza Gminy, dyrektorów 
jednostek organizacyjnych i jednostki kultury, przewodniczących Zarządu Osiedli i Rad Sołeckich, a 
także wszystkich Państwa oglądających nas dzięki transmisji dostępnej na stronie internetowej 
naszej gminy. Na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym obrady sesji są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Przypominam, że w 
związku z RODO udział w sesji Rady Miejskiej w Łomiankach wiąże się z przetwarzaniem danych 
osobowych w zakresie wizerunku lub głosu w przypadku wystąpień publicznych. Szanowni Państwo, 
uprzejmie informuję, że do systemu zalogowało się i swoją obecność potwierdziło 20 radnych, w 
związku z tym jest kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. Informuję, że 
zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad został przesłany Państwu Radnym pocztą 
elektroniczną w terminie regulaminowym, informacja o sesji została opublikowana w Biuletynie 
Informacji Publicznej, na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Łomiankach. Przeczytam 
porządek obrad. 1. Otwarcie obrad. 2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 2022-2030. 3. Rozpatrzenie projektu uchwały w 
sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na rok 2022. 4. Rozpatrzenie projektu 
uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczej Straży 
Pożarnej z terenu Gminy Łomianki. 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru 
przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jadwigi i Romana Kobendzów w Sadowej. 6. Rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 
najemcom, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części działki ewidencyjnej nr 588/23 z 
obrębu 0021 Łomianki Miasto. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru w rejonie ul. Rolniczej 
w Dziekanowie Bajkowym. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 'Kiełpin Zachód'. 9. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru w rejonie ul. Rolniczej we wschodniej części Dziekanowa 
Polskiego. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
gruntowej zabudowanej budynkiem mieszkalnym stanowiącej własność gminy, położonej przy ul. 
Konopnickiej 65 w Dziekanowie Leśnym, działka nr ew. 13/283 obręb 004 Dziekanów Leśny oraz 
udzielenia bonifikaty przy sprzedaży tej nieruchomości na rzecz dotychczasowych najemców. 11. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Łomianki. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad 
polityki czynszowej. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminów 
korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej stanowiących własność Gminy 
Łomianki. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łomiankach. 15. Wolne wnioski i zapytania mieszkańców. 16. 
Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 17. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej. 18. 
Zamknięcie obrad. Czy są jakieś uwagi lub wnioski do porządku obrad?  
Kolejny mówca 
Tak, ja poprosiłam o głos Pani Przewodnicząca jeśli mogę?  
Kolejny mówca 
Pani Burmistrz bardzo proszę.  
Kolejny mówca 
Tak, ja poprosiłabym, znaczy chciałabym złożyć wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu (...)  
Kolejny mówca 
Nie słyszymy Pani Burmistrz.  



Kolejny mówca 
Mam włączony mikrofon, halo?  
Kolejny mówca 
Ja słyszę, słyszę bardzo dobrze.  
Kolejny mówca 
Momencik, nie słyszę Państwa, proszę poczekać, jakaś usterka, już natychmiast naprawiają tutaj 
Państwo. Czy teraz słyszymy się?  
Kolejny mówca 
Znaczy ja Panią słyszałam przez cały czas, czy teraz mnie słychać?  
Kolejny mówca 
Ja niestety nie, teraz już lepiej, bardzo przepraszam za tę usterkę, proszę Pani Burmistrz.  
Kolejny mówca 
Dobrze, szanowni Państwo, ja chciałbym złożyć wniosek o zdjęcie z porządku obrad dzisiejszej sesji 
punktu 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminów korzystania z 
gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej stanowiących własność Gminy Łomianki. Jest 
to wynik rozmów prowadzonych z Państwem Radnymi podczas Komisji Społecznej i byłabym 
zobowiązana za zdjęcie tegoż projektu z porządku obrad. I umówiliśmy się również z radnymi na 
rozpatrzenie projektu zmienionego już pod wpływem uwag, zmienionego projektu uchwały na 
kolejnej Komisji Społecznej, więc jeśli Państwo byście byli tak dobrzy, to poprosiłabym właśnie o 
przegłosowanie takiego wniosku. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
Dziękuję, pkt 13. Kto jeszcze? Pan Radny Tomasz Dąbrowski.  
Kolejny mówca 
Witam serdecznie Pani Przewodnicząca, witam serdecznie Pani Burmistrz, witam koleżanki i kolegów 
radnych. Ja chciałem złożyć wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad punktu 4. To jest projekt 
uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla OSP z terenu Gminy Łomianki. Wydaje mi 
się, tutaj są dwa powody w ramach uzasadnienia, pierwszy powód to wydaje mi się, że temat 
ekwiwalentu dla strażaków ochotników w dzień tak naprawdę po zakończeniu działań związanych z 
ostatnimi wichurami i orkanem jest troszeczkę nie w porządku procedować w tak szybkim tempie. I 
po drugie, który właściwie jest głównym powodem, to jest niedopełnienie formalności w ramach 
procedowania, to jest projekt uchwały nie został skierowany do pracy w Komisji Bezpieczeństwa, 
Komisja Bezpieczeństwa nie zaopiniowała tego projektu uchwały, dlatego jak we wstępie, wnoszę o 
zdjęcie z porządku obrad tego punktu i skierowania projektu do prac w komisji i do zaopiniowania 
przez komisję właściwą merytorycznie. Dziękuję bardzo.  
Kolejny mówca 
Dziękuję. Radny Michał Naftyński.  
Kolejny mówca 
Dzień dobry Państwu, witam wszystkich Państwa (...)  
Kolejny mówca 
Głośniej, prosimy troszkę głośniej.  
Kolejny mówca 
Witam wszystkich Państwa, witam Panią Burmistrz, witam wszystkich radnych, Panią 
Przewodniczącą, Przewodniczącego. Proszę Państwa, ja też w tej sprawie tej uchwały i nie wiem na 
ile, tutaj to pytanie jest pewnie do Pana mecenasa, na ile ta uchwała jest do podjęcia bezzwłocznie, 
bo tam to jest kwestia no jakby ustawy przyjętej przez rząd, więc ja bym prosił o wypowiedzenie się 
w tej kwestii. Moim zdaniem z drobną korektą ta uchwała mogłaby być przyjęta, znaczy z drobną, no 
tam jest tak naprawdę w tej uchwale jedna rzecz tylko, kwestia stałej stawki bądź stawki zmiennej, 
moglibyśmy ją przeprocedować jeśli ona by tak naprawdę nie wprowadzała żadnych drastycznych 
zmian. Także ja uważam, że możemy o niej podyskutować, tutaj pytanie do Radnego Tomka 
Dąbrowskiego czy wycofałby ten wniosek? Bo moim zdaniem jest to na tyle drobna rzecz, że 
możemy ją przedyskutować tutaj na sesji, nie zajęłaby dużo i ta uchwała byłaby już uchwalona, bo to 



jest kwestia jakby wymogów odgórnych, ale to Pan mecenas by się wypowiedział, bo ja 
sprawdzałem, wydaje mi się, że to jest wymóg jakby formalny żebyśmy przyjęli tę uchwałę.  
Kolejny mówca 
Dziękuję, w tym konkretnym przypadku może tylko ewentualnie Radny Tomasz Dąbrowski 
odpowiedzieć nam czy wycofuje wniosek, czy podtrzymuje? Jeżeli podtrzymuje, to w pierwszej 
kolejności będziemy głosowali o zdjęcie z porządku obrad, ponieważ byłby to wniosek dalej idący. 
Panie Tomaszu Dąbrowski?  
Kolejny mówca 
To ja bym z chęcią chciał wysłuchać odpowiedzi Pana mecenasa jeżeli można, bo pytanie zostało 
zadane, a nie ma odpowiedzi, więc ciężko (...)  
Kolejny mówca 
Ale to nie jest moment na pytanie, no w wyjątkowej sytuacji oczywiście udzielę głosu Panu 
mecenasowi, ale proszę pamiętać szanowni Państwo Radni, że przy przyjmowaniu porządku obrad 
nie ma dyskusji, radny wnosi wniosek lub wycofuje wniosek, nie powinno być na tym etapie dyskusji. 
W tym jednym konkretnym przypadku bardzo proszę Panie mecenasie, wyjątkowo.  
Kolejny mówca 
Szanowni Państwo, znaczy nie ma żadnego formalnego wymogu, żebyśmy procedowali już w dniu 
dzisiejszym, wedle mojej pamięć tam jest chyba koło czerwca, to taki termin taki graniczny, który 
nakładana na nas ustawa jeżeli chodzi o kwestie czy wprowadzenie przepisów przejściowych. 
Natomiast tak jak Państwo widzieliście na załączonym projekcie, odwlekanie tego w sytuacji, w 
której Państwa strażacy biorą czy powinni uzyskiwać pewne świadczenia w związku z 
uczestniczeniem w akcjach ratowniczych(?) też nie będzie wskazane w żadnym wypadku z tego 
prostego powodu szanowni Państwo, że oni nadal pozostają w pewnym stanie zawieszenia, 
ponieważ stare przepisy już nie obowiązują, nowych jeszcze nie mam, więc warto byłoby to jak 
najszybciej uregulować, tak żeby oni otrzymali te wyrównania czy świadczenia z mocą obowiązująca 
od 1 stycznia roku 2022. Więc w aspekcie formalnym to nie jest taki termin, żebyśmy musieli to w 
dniu dzisiejszym procedować, w aspekcie także jeżeli chodzi o kwestie pewnego odbioru tego typu 
uchwały. W mojej ocenie jak najszybciej taką uchwałę powinno się podjąć tak, aby rzeczywiście 
państwo strażacy mieli świadomość tego i mieli możliwość formalnego uzyskiwania środków 
finansowych.  
Kolejny mówca 
Dziękuję Panie mecenasie za informację. I teraz poproszę Pana Tomasza Dąbrowskiego o informację 
czy podtrzymuje zdjęcie z porządku obrad punktu czwartego, czy wycofuje ten wniosek?  
Kolejny mówca 
Podtrzymuję swój wniosek formalny. Wydaje mi się, że nie jesteśmy maszynką do przegłosowywania 
projektów uchwał, tylko organem uchwałodawczym i należy się jakaś procedura uchwałodawcza, w 
związku z tym podtrzymuję wniosek o zdjęcie z porządku obrad.  
Kolejny mówca 
Głosujemy, dobrze. Czy jeszcze ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nie 
widzę. Przechodzimy do głosowania pierwszego wniosku, wniosku Pani Burmistrz.  
Kolejny mówca 
Ja jeszcze mam wniosek, rękę trzymam Pani Przewodnicząca.  
Kolejny mówca 
Panie Radny, zgłaszamy się poprzez włączenie panelu, ja nie widzę i nie obserwuję łapek, rączek, 
bardzo proszę osoba, która chce zabrać głos, bardzo proszę za pomocą panelu. A teraz proszę 
mówić, Radny Jerzy Serzysko.  
Kolejny mówca 
Włączam mikrofon, już.  
Kolejny mówca 
I proszę zgłaszać się do wypowiedzi (...)  



Kolejny mówca 
Zdjęcie z porządku obrad uchwały, która jest w porządku obrad jako 10. Rozpatrzenie projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej zabudowanej budynkiem 
mieszkalnym. Uważam, że dokumentacja, projekt uchwały, który został dostarczony, no nie jest do 
końca kompletny, w związku z powyższym poza tym dzisiaj dostaliśmy mapkę dopiero tego budynku i 
należałoby przedyskutować ponownie cel i możliwości przeznaczenia tej działki i niektóre szczegóły 
jeszcze, które są bardzo, moim zdaniem, dla gminy powinny być cenne. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
Dziękuję. Czy jeszcze ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos w sprawie w porządku obrad? Nie 
widzę, przechodzimy do głosowania. W pierwszej kolejności bardzo proszę o przygotowanie panelu 
do głosowania 13. punktu. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu 
pieniężnego, nie, to jest przepraszam 4. 13. Rozpatrzenie projektu w sprawie wprowadzenia 
regulaminów korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej stanowiących 
własność Gminy Łomianki. Kto jest za zdjęciem z porządku obrad tego punktu? Kto jest za? Kto jest 
przeciw? Kto się wstrzymuje od głosu? Tomasz Henryk Dąbrowski i Grzegorz Lenart nie zagłosowali.  
Kolejny mówca 
Wstrzymuję się, Tomasz Dąbrowski.  
Kolejny mówca 
Stwierdzam, że w wyniku głosowania 19 głosów za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący się. Wniosek o zdjęcie 
z porządku obrad punktu 13. został przyjęty.  
Kolejny mówca 
Dziękuję Państwu bardzo.  
Kolejny mówca 
Przechodzimy do głosowania nad zdjęciem z porządku obrad punktu 4. Rozpatrzenie projektu 
uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczej Straży 
Pożarnej z terenu Gminy Łomianki. Radna Mariola Niecikowska i Radna Joanna Zabłocka-Łudzeń, 
Radny Tomasz Henryk Dąbrowski.  
Kolejny mówca 
Wstrzymuję się.  
Kolejny mówca 
Zamykamy głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania 15 głosów za, 1 przeciw, 5 
wstrzymujących się. Rada wniosek przyjęła o zdjęcie z porządku obrad punktu 4.  
Kolejny mówca 
Dziękuję bardzo.  
Kolejny mówca 
Przechodzimy do 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości gruntowej zabudowanej budynkiem mieszkalnym stanowiącym własność Gminy 
Łomianki, położonej przy ul. Konopnickiej 65 w Dziekanowie Leśnym, działka nr ew. 13/283 obręb 
004 Dziekanów Leśny oraz udzielenia bonifikaty przy sprzedaży tej nieruchomości na rzecz 
dotychczasowych najemców. Kto z Państwa Radnych chce, żeby ten punkt był zdjęty z porządku 
obrad? Radny Cezary Astrau.  
Kolejny mówca 
Nie wyświetlił mi się panel do głosowania, ale wstrzymuję się.  
Kolejny mówca 
Wstrzymuje się Radny Cezary Astrau. Radny Tomasz Henryk Dąbrowski?  
Kolejny mówca 
Wstrzymuje się.  
Kolejny mówca 
Proszę zamknąć głosowanie.  
Kolejny mówca 
Pani Przewodnicząca, mi też nie wyświetlił się panel do głosowania.  



Kolejny mówca 
O, może wrócimy? Nie wyświetlił się panel do głosowania.  
Kolejny mówca 
Ale to trzeba przycisk wcisnąć, głosowanie z lewej strony i panel się wyświetli.  
Kolejny mówca 
Wciskałem, ale tutaj widzę jestem wpisany na za, tak jak chciałem zagłosować, także jest wszystko w 
porządku. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
Jest w porządku?  
Kolejny mówca 
Tak, jest w porządku.  
Kolejny mówca 
Stwierdzam, że w wyniku głosowania 11 głosów za, 5 przeciw, 5 wstrzymujących się, wniosek został 
przez radnych przyjęty, zdejmujemy z porządku obrad punkt 10. Szanowni Państwo, informuję, że 
protokół z LII sesji Rady Miejskiej w Łomiankach podpisałam, do protokołu nie wniesiono żadnych 
uwag. Informacja, integralną częścią protokołu jest transkrypcja z sesji, która jest opublikowana przy 
niniejszym protokole w Biuletynie Informacji Publicznej. Przechodzimy do punktu 2. i 3. porządku 
obrad sesji. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 
lata 2022-2030. Do projektu uchwały w sprawie WPF-u wpłynęła autopoprawka, którą Państwo 
otrzymaliście na skrzynki pocztowe 22 lutego i która była omawiana na Komisji Budżetowej. Oraz 
druga uchwała - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 
Łomianki na rok 2022. Bardzo proszę Panią Skarbnik Hannę Dąbrowską o przedstawienie projektu 
uchwały. WPF i później budżetu, głosować będziemy oddzielnie. Bardzo proszę.  
Kolejny mówca 
Dzień dobry, czy jestem słyszana?  
Kolejny mówca 
Dzień dobry, tak słychać.  
Kolejny mówca 
To może tradycyjnie zacznę od omawiania zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na rok 
2022. I tutaj w uchwale budżetowej zmian dokonuje się zarówno po stronach dochodów budżetu, 
jak i po stronie wydatków. Dochody zwiększa się o 175359 zł i o taką samą kwotę zwiększa się 
wydatki. Dochody po zmianach wynoszą 180071631 zł, z czego dochody bieżące 179850727 zł, 
majątkowe 220904 zł. Natomiast wydatki po zmianach wynoszą 189887864,4 zł, z tego wydatki 
bieżące wynoszą 162005780,4 zł, natomiast majątkowe 27882084 zł. Jeżeli chodzi o deficyt, deficyt 
się nie zmienia, nie zmieniają się przychody, nie zmieniają się również rozchody. Jeżeli chodzi o 
dochody to tutaj zwiększamy dochody bieżące, gdzie wprowadzamy zwroty niewykorzystanych 
dotacji, które były udzielane w roku 2021 i tutaj mamy zwrot dotacji z Gminy Stare Babice za linię L7 
oraz mamy zwroty dotacji, które są rozliczane z organizacjami pozarządowymi. Mamy również 
rozliczenie z tytułu faktury korygującej za rok 2021. I wprowadzamy proszę Państwa 100000 w dziale 
750, te 100000 jest związane z podpisaniem umowy o powierzenie grantu w ramach Programu 
Operacyjnego Polska Cyfrowa na projekt Cyfrowa Gmina. I tutaj gmina otrzymuje te 100000, które 
stanowi 100% kosztów kwalifikowanych tego projektu. W ramach tego projektu zostanie zakupiony 
sprzęt informatyczny, środki zostaną przeznaczone na edukację cyfrową dla urzędników, zostanie 
zapewnione cyberbezpieczeństwo systemów informatycznych. Natomiast jeżeli chodzi o wydatki, to 
w wydatkach następują zmiany również tylko po stronie wydatków bieżących i tak w poszczególnych 
działach kształtuje się następująco: W dziale 600 - Transport i Łączność, w pozostałej działalności 
zwiększa się wydatki o 42500 zł i środki te zabezpiecza się na postępowanie przetargowe na 
opracowanie SUMP, jest to już kolejne postępowanie i w wyniku tego postępowania zostały złożone 
dwie oferty, które przewyższają wartość zarezerwowanych środków przez Gminę Łomianki, jak 
również przez wszystkich partnerów. Kolejna zmiana dotyczy działu 720 - Informatyka, rozdział 
72095 i tutaj właśnie wprowadzamy po stronie wydatków te 100000 na realizację wydatków w 



ramach projektu Cyfrowa Gmina. I środki zabezpieczamy na zakup materiałów i wyposażenia 44460 
zł, na zakup usług pozostałych 46040 zł oraz na szkolenia pracowników 9500 zł. Zmiany są jeszcze 
dokonywane w dziale 750 - Administracja Publiczna, rozdział 75023, gdzie zwiększamy wydatki o 
32859 zł, którą zabezpiecza się na wynagrodzenia i składki od tych wynagrodzeń dla osób, które 
doręczają decyzje ustalające wymiar podatków lokalnych na rok 2022. To są wszystkie zmiany, które 
dotyczą zmian w uchwale budżetowej. Natomiast jeżeli chodzi o Wieloletnią Prognozę Finansową, to 
tak jak już Pani Przewodnicząca wspomniała, złożyliśmy do tej uchwały autopoprawkę, która to 
autopoprawka związana jest z tym, że zostały sporządzone sprawozdania budżetowe i w wyniku 
sporządzenia tych sprawozdań zmieniły się wskaźniki spłaty zadłużenia, które są liczone do 
wykonania. I również nastąpiła zmiana, w wyniku autopoprawki, w przedsięwzięciu 'Optymalizacja 
zużycia mediów na hali basenowej w ICDS-ie i zmiana na tym przedsięwzięciu skutkuje zmianą w 
załączniku nr 1, jak również w załączniku nr 2. Jeżeli chodzi o WPF, to w WPF-ie dochody ogółem 
zwiększają się w 22 roku o kwotę 175359 zł, o taką samą kwotę zwiększają się dochody bieżące, z 
tego zwiększają się dochody z tytułu dotacji środków przeznaczonych na cele bieżące o kwotę 
100000 zł oraz pozostałe dochody o kwotę 75359 zł. Zwiększa się również dochody ogółem w roku 
2023 o kwotę 400000 zł, tutaj zwiększa się dochody majątkowe i dochody z tytułu dotacji oraz 
środków przeznaczonych na inwestycje. Również zmiana następuje w dochodach w roku 2024 i te 
dochody ogółem w 24 roku zwiększają się o kwotę 3000000 zł, z tego zwiększają się dochody 
majątkowe i w tym zwiększają się dochody z tytułu dotacji środków na inwestycje. Zwiększenie tych 
dochodów w roku 2023 i 2024 są to wprowadzane środki do WPF-u w ramach otrzymanej wstępnej 
promesy na dofinansowanie inwestycji z Programu Rządowego Polski Ład, Program Inwestycji 
Strategicznych na zadanie 'Budowa świetlicy wiejskiej w Dziekanowie Leśnym w Gminie Łomianki'. 
Jeżeli chodzi o wydatki w WPF-ie, to one zwiększają się w 22 roku o kwotę 175359 zł i o taką samą 
kwotę zwiększają się wydatki bieżące, z tego 21859 zł to zwiększenie wynagrodzenia i składek od 
nich naliczonych. Jeżeli chodzi o rok 2023 zwiększają się wydatki bieżące o kwotę 400000 zł i to 
zwiększanie dotyczy wydatków majątkowych, inwestycji o kwotę 400000 zł. Zwiększają się również 
wydatki ogółem w 2024 roku o kwotę 3000000 zł, w ramach tej kwoty zwiększają się wydatki 
majątkowe i wydatki na inwestycje i zakupy inwestycyjne. Wynik budżetu pozostaje bez zmian, czyli 
deficyt się nie zmienia, natomiast zmianie ulegają wskaźniki spłaty zobowiązań i tak zmniejsza się 
dopuszczalny limit spłaty zobowiązań wyliczony w oparciu o plan w 2024 roku o 0,01% i w 2027 
również zmniejsza się o 0,01. Natomiast zwiększa się dopuszczalny limit spłaty zobowiązań liczony do 
wykonania i tak w poszczególnych latach wygląda następująco: w 2022 zwiększa się o 5,41%, w 
latach 2023-2024 zwiększa się o 5,40%, w latach 2026-2027 zwiększa się o 2,32% oraz w roku 2028 
zwiększa się o 2,31%. Zmiany następują również w pozycji 'Finansowanie programów, projektów lub 
zadań realizowanych z udziałem środków z budżetu środków europejskich' i tutaj zwiększają się po 
stronie dochodów bieżących na te programy i projekty o 100000 zł, w tym zwiększają się dotacje i 
środki o charakterze bieżącym na realizację takich projektów również o 100000 zł. I zwiększają się 
środki określone w art. 5 ust. 1 § 2 ustawy o 100000 zł, czyli środki unijne. I w ramach tych projektów 
również zwiększają się wydatki bieżące na programy i projekty o 100000 zł, zwiększają się środki na 
wydatki bieżące i wydatki finansowane środkami z budżetu Unii Europejskiej również o 100000 zł. 
Jeżeli chodzi o informacje uzupełniające, tutaj zmiany następują w wydatkach objętych limitem 
przedsięwziąć wieloletnich i tutaj w 2022 roku ogółem o kwotę 31430 zł, w 23 roku zwiększają się o 
16605 zł, oraz w 24 zwiększają się o 2000000 zł, z tego wydatki bieżące na przedsięwzięcia objęte 
limitami zwiększają się w 2022 o kwotę 31430 zł i w roku 2023 o 16605 zł, natomiast wydatki 
majątkowe zwiększają się w 2024 o 2000000 zł. Jeżeli chodzi o wykaz przedsięwzięć wykazywanych 
w załączniku nr 2, tutaj mamy zmiany na dwóch przedsięwzięciach bieżących. Pierwsze to 
'Opracowanie Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej dla Gminy Łomianki - SUMP', gdzie 
zwiększa się limit wydatków w 22 roku o 42500 zł do kwoty 80000 zł, o taką samą kwotę zwiększa się 
łączne nakłady finansowe oraz zwiększa się limit zobowiązań również o 42500 zł. Kolejne 
przedsięwzięcie w ramach wydatków bieżących to 'Optymalizacja zużycia mediów na hali sportowej 
ICDS' i tutaj zmniejsza się limit wydatków w 22 roku o 11070 zł do kwoty 55350 zł, natomiast 



zwiększa się limit wydatków w 2023 roku o 16605 zł do kwoty 60885 zł, zwiększa się również limit 
zobowiązań o taką kwotę. Budowa sieci miejskiej, przepraszam, w ramach wydatków majątkowych 
zmienia się przedsięwzięcie 'Budowa świetlicy miejskiej w Dziekanowie Leśnym' na działkach 191/7 i 
191/8 u zbiegu ul. Konopnickiej i Miłej. I tutaj, tak jak wcześniej wspomniałam, zwiększamy łączne 
nakłady finansowe o 2000000 zł do kwoty 4201000 zł, zwiększa się limit wydatków w 2024 roku o 
2000000 do kwoty 3000000 i zwiększa się limit zobowiązań o 2000000 do kwoty 4000100 zł. I to są 
już wszystkie zmiany, które dotyczą zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na 
lata 2022-2030. Dziękuję bardzo.  
Kolejny mówca 
Dziękuję Pani Skarbnik. Bardzo proszę Pana Mateusza Krogulca - Przewodniczącego Komisji 
budżetowej o przedstawienie opinii komisji w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej, a 
później w sprawie zmian w budżecie, proszę.  
Kolejny mówca 
Dzień dobry Pani Przewodnicząca, szanowni Radni, mieszkańcy, Komisja Budżetowa jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt zmian w uchwale budżetowej oraz również jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt zmian w WPF-ie. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
Nie słychać Pani Przewodniczącej.  
Kolejny mówca 
Oj, usterki zdarzają się. Szanowni Państwo, liczę na to, że jesteście Państwo przygotowani do sesji, 
wszystkie pytania były zadawane w trakcie komisji, na które odpowiadali szczegółowo merytoryczni 
pracownicy, posiedzenia komisji są jawne, jednocześnie działania organów gminy obejmuje w 
szczególności prawo obywateli do uzyskiwania informacji, wstępu na sesję Rady Gminy i posiedzeń 
komisji. W tym konkretnym przypadku każdy z mieszkańców miał możliwość pobrać link ze strony 
www.lomianki.pl do komisji i oglądać komisję na YouTubie. A teraz art. 24 przypomnę: W 
posiedzeniach komisji mogą uczestniczyć radni niebędący jej członkami, mogą oni zabierać głos w 
dyskusji i składać wnioski. Dziś jest posiedzenia organu, który ma decydować o przyjęciu uchwały, 
bądź jej nie przyjęciu, jeżeli zostały niewyjaśnione okoliczności między posiedzeniem sesji, a komisją, 
to jest to ten moment, że możemy podyskutować, porozmawiać, wyjaśnić. Powtórne zadawanie tych 
samych pytań świadczy o niezrozumieniu tematu, bądź próbie wykorzystywania posiedzenia organu 
dla własnej promocji. Moje dzisiejsze wystąpienie podyktowane jest tym, że mieszkańcy na moich 
dyżurach i w mailach wyrażają swoje niezadowolenie z czasu, który muszą poświęcić na 
wysłuchiwanie przeciągających się dyskusji nie mających związku z projektem uchwał i twierdzą 
mieszkańcy, że jest to niejednokrotnie próba zaistnienia w zapisach transmisji z sesji. Jeszcze raz 
bardzo proszę o szacunek dla mieszkańców i organu, którego jesteśmy przedstawicielami. A teraz 
otwieram listę mówców, proszę bardzo, kto chciałby zabrać głos w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej? Radna Agnieszka Zdunek, proszę. Nie ma.  
Kolejny mówca 
Przepraszam bardzo, to się kliknęło coś przypadkowo, absolutnie nie zgłaszam się.  
Kolejny mówca 
Dobrze, rozumiem. W takim razie wobec braku chętnych do zabrania głosu przechodzimy do 
głosowania kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 2022-2030 z autopoprawką. Kto jest za? 
Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu?  
Kolejny mówca 
Mariola Niecikowska, jestem za.  
Kolejny mówca 
Proszę wpisać jestem za. Radny Tomasz Henryk Dąbrowski?  
Kolejny mówca 
Wstrzymuje się.  



Kolejny mówca 
Radny Michał Naftyński? Zamykamy głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania 14 głosów za, 
4 przeciw, 3 wstrzymujące się. Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Łomianki na lata 2020-2030. Przechodzimy teraz do drugiej uchwały, kto z 
Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 
Łomianki na rok 2021. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu?  
Kolejny mówca 
Mariola Niecikowska, jestem za.  
Kolejny mówca 
Tomasz Henryk Dąbrowski?  
Kolejny mówca 
Wstrzymuje się.  
Kolejny mówca 
Adam Salwowski? Dobrze. Radny Janusz Skonieczny? Radny Janusz Skonieczny? Zamykamy 
głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania 17 głosów za, 2 przeciw, 2 wstrzymujące się. Rada 
podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łomianki na rok 2021. Zamykam 
punkt 2. i 3. porządku obrad sesji, przechodzimy do punktu 4. Rozpatrzenie projektu uchwały w 
sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jadwigi i Romana Kobendzów w Sadowej. 
Proszę Panią Jadwigę Idziaszek - Naczelnika Wydziału Edukacji o przedstawienie projektu uchwały.  
Kolejny mówca 
Dzień dobry, przedstawiony projekt uchwały dotyczący Szkoły Podstawowej w Sadowej został 
przygotowany na podstawie prawa oświatowego, a w szczególności art. 89 dotyczącego 
przekształcenia szkoły. Przekształcenie dotyczy dwóch aspektów poprzez wskazanie drugiej 
lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, opiekuńczych i wychowawczych w budynku przy ul. 
Strzeleckiej 32, co nastąpi z dniem 31 sierpnia 2022 roku oraz przekształcenie poprzez zmianę 
struktury organizacyjnej obejmującej klasy 1-3 i oddział przedszkolny, szkołę o strukturze 
organizacyjnej obejmującej klasy 1-8 i oddział przedszkolny, co nastąpi z dniem 31 sierpnia 2023 
roku. Główną przesłanką uzasadniającą przekształcenie jest wybudowanie nowego budynku szkoły 
przy ul. Strzeleckiej 32. Nowy budynek, który będzie nowoczesnym budynkiem, ze specjalistycznymi 
pracowniami, w tym komputerową, językową, biblioteką, świetlicą, halą sportową oraz zapleczem 
kuchennym ze stołówką, zapewni uczniom komfortowe i bezpieczne warunki nauki na każdym etapie 
edukacyjnym i będzie w pełni dostosowany do funkcjonowania w pełnej strukturze Szkoły 
Podstawowej klas 1-8 od 1 września 2023 roku. Na początku będą funkcjonować klasy 1-4 i oddział 
przedszkolny, natomiast klasy od 5 do 8 zostaną utworzone, jeżeli będzie odpowiednia liczba 
chętnych uczniów zamieszkałych w obwodzie szkoły, to jest w Sołectwie Sadowa. Uczniowie klas 
starszych będą mieli możliwość kontynuowania nauki w szkole, do której uczęszczają obecnie. 
Planuje się również utworzenie oddziałów integracyjnych, do których będą mogły uczęszczać dzieci 
zamieszkałe w Gminie Łomianki, posiadające orzeczenie o potrzebie kształcenia specjalnego. Zgodnie 
z obowiązującymi przepisami prawa oświatowego o zamiarze przekształcenia szkoły należy 
zawiadomić, co najmniej na 6 miesięcy przed terminem przekształcenia, rodziców uczniów oraz 
właściwego Kuratora Oświaty. Do tych czynności, zgodnie z projektem uchwały, upoważnia się 
Burmistrza Łomianek, natomiast uchwałę właściwą przekształceniową będzie można podjąć dopiero 
po uzyskaniu pozytywnej opinii Mazowieckiego Kuratora Oświaty. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
Dziękuję bardzo. Proszę Pana Marcina Etienne - Przewodniczącego Komisji Społecznej o 
przedstawienie opinii komisji.  
Kolejny mówca 
Pani Przewodnicząca, szanowni Państwo, Komisja Społeczna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 
ten projekt uchwały. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
Dziękuję. Otwieram dyskusję. Kto z Państwa chce zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę.  



Kolejny mówca 
Michał Naftyński, mogę?  
Kolejny mówca 
Oczywiście, że tak, bardzo proszę o zgłaszanie się na panelu.  
Kolejny mówca 
Wylogowałem się z systemu, coś się wydarzyło, nie wiem.  
Kolejny mówca 
Rozumiem, proszę mówić.  
Kolejny mówca 
Jako Przewodniczący Komisji Rady Oświatowej Gminy Łomianki chciałem poinformować Radę, że 
Rada Oświatowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała.  
Kolejny mówca 
Dziękuję. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę. Wobec braku chętnych 
do zabrania głosu zarządzam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały? Kto 
jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu?  
Kolejny mówca 
Mariola Niecikowska, jestem za.  
Kolejny mówca 
Do protokołu.  
Kolejny mówca 
Michał Naftyński, jestem za.  
Kolejny mówca 
Tak. Mateusz Krogulec? Michał Naftyński jest za.  
Kolejny mówca 
Też jestem za.  
Kolejny mówca 
Dobrze. I Tomasz Henryk Dąbrowski?  
Kolejny mówca 
Jestem za.  
Kolejny mówca 
Dziękuję. Proszę, Michał Naftyński jest za, zgłosił, proszę do protokołu wpisać, tak. Stwierdzam, że w 
wyniku głosowania 19 głosów za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się, Rada podjęła uchwałę w sprawie 
zamiaru przekształcenia Szkoły podstawowej im. Jadwigi i Romana Kobendzów w Sadowej. Zamykam 
punkt 4. porządku obrad, przechodzimy do punktu 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcom, której 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części działki ewidencyjnej numer 588/23 w obrębie 
0021 Łomianki Miasto. Proszę Pana Piotra Kowalskiego - Naczelnika Wydziału Geodezji, Gospodarki 
Nieruchomościami i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie projektu uchwały.  
Kolejny mówca 
Dzień dobry, witam serdecznie. Tak jak Pani Przewodnicząca przeczytała, chodzi o wyrażenie zgody 
na zawarcie kolejnej umowy najmu. Dodam, że chodzi o okres 3 lat z dotychczasowym najemcom 
nieruchomości zlokalizowanej przy ul. Michałowicza w celu powiększenia nieruchomości sąsiedniej. 
Jest to teren ogrodzony, ma powierzchnię 13 m2, kwota rocznego czynszu najmu będzie wynosiła 71 
zł rocznie, będzie podlegała ona corocznej waloryzacji o wskaźnik cen towarów i usług 
konsumpcyjnych.  
Kolejny mówca 
Dziękuję. Proszę Pana Jerzego Serzysko - Przewodniczącego Komisji Technicznej o przedstawienie 
projektu uchwały.  
Kolejny mówca 
Stanowiska komisji.  



Kolejny mówca 
Witam Państwa, Komisja Techniczna 3 głosami zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt, 
jednocześnie chciałem zwrócić uwagę, że w takiej sytuacji jak jest stan prawny tej działki, są jeszcze 
dwie działki z lewej strony i dwie działki z prawej strony, z tym, że to jest pozostałe po budowie 
osiedla i nieuporządkowany stan w terenie. Pozostałe 4 działki tak jakby są nieuporządkowane, że 
nie mają ani najmu, ani nie mają własności. Należałoby, ponieważ to już trwa ileś lat, zrobić z tym 
porządek albo przekazać ludziom, odsprzedać te kawałeczki, które pozostały po drodze albo zgodnie 
z prawem, żeby pozostałe osoby również wystąpiły o najem działek, bo tak to część ma stan prawny 
jednakowy, ale część jest tak jakby inaczej traktowanych.  
Kolejny mówca 
Dziękuję.  
Kolejny mówca 
No rozmawialiśmy o tym Panie Jerzy na komisjach.  
Kolejny mówca 
Otwieram listę mówców. Kto z Państwa chce zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę. Wobec braku 
chętnych do zabrania głosu zarządzam głosowanie kto z Państwa jest za przyjęciem tej uchwały. Kto 
jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu?  
Kolejny mówca 
Mariola Niecikowska, jestem za.  
Kolejny mówca 
Tak. Radny Tomasz Henryk Dąbrowski?  
Kolejny mówca 
Wstrzymuję się.  
Kolejny mówca 
Michał Naftyński, jestem za.  
Kolejny mówca 
Dobrze. Tak, Radny Michał Naftyński jest za, proszę zamknąć głosowanie, już wszystko mamy. 
Stwierdzam, że w wyniku głosowania 18 głosów za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się. Rada podjęła 
uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 
najemcom, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu części działki ewidencyjnej numer 588/23 z 
obrębu 0021 Łomianki Miasto. Zamykam punkt 5. porządku obrad, przechodzimy do punktu 6. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru w rejonie Rolniczej w Dziekanowie Bajkowym. Proszę 
Pana Piotra Kowalskiego - Naczelnika Wydziału o przedstawienie projektu uchwały.  
Kolejny mówca 
Otóż drodzy Państwo, będziemy teraz procedować 3 projekty uchwał, które są ze sobą ściśle 
związane, obejmują tęż jedną część naszego terenu jeśli chodzi o gminę, wzdłuż ul. Rolniczej, około 
53 hektarów, ze względów tak naprawdę technicznych wynikających z podziałów geodezyjnych, ze 
stanów własności, ewentualnie złożoności problemów zostały one podzielone na 3 obszary. Pierwszy 
etap i pierwszy projekt uchwały, momencik, może udostępnię ekran, dotyczy obszaru w rejonie ul. 
Rolniczej w Dziekanowie Bajkowym, ma on powierzchnię 14 hektarów i leży w północnej części 
Sołectwa Dziekanów Bajkowy, wzdłuż ul. Rolniczej. Szczegółowe przeznaczenie w studium zostało 
omówione na komisji, ja dodam tylko, że obszar objęty planem stanowi mozaikę gruntów 
zabudowanych oraz gruntów rolnych, a istniejąca zabudowa to przede wszystkim budynki 
mieszkalne jednorodzinne, we wschodniej części obszaru zlokalizowane są budynki usługowe. Na 
tym terenie obowiązują 4 plany miejscowe, jeden z 17 roku i trzy z 18, a sporządzenie planu jest 
wywołane wnioskami mieszkańców o zmianę obowiązujących planów miejscowych, wnioski te 
przede wszystkim dotyczyły zmniejszenia szerokości ul. Rolniczej w liniach rozgraniczających oraz 
odstąpienia od zaplanowanego w obowiązujących planach miejscowych poszerzenia tej ulicy. 
Podobne uchwały w odniesieniu do terenów graniczących z tym obszarem są ujęte w dwóch 



następnych projektach, więc nie wiem czy Pani Przewodnicząca zezwoliłaby mi ewentualnie łącznie 
omówić te projekty, żeby radni wiedzieli o jakim obszarze dyskutujemy?  
Kolejny mówca 
Mówimy o którym projekcie kolejnym, który Pan chce omówić?  
Kolejny mówca 
Kolejny projekt uchwały to jest w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 'Kiełpin Zachód'.  
Kolejny mówca 
Dobrze.  
Kolejny mówca 
Rozumiem, że mogę Pani Przewodnicząca?  
Kolejny mówca 
Proszę mówić.  
Kolejny mówca 
Panie Radosławie, przepraszam.  
Kolejny mówca 
Panie Radosławie, prosimy o wyłączenie mikrofonu, Pan Naczelnik Radosław.  
Kolejny mówca 
Dobrze, dziękuję. Następny obszar to obszar obejmujący powierzchnię niecałych 19 hektarów i leży 
w zachodniej części Sołectwa Kiełpin po północnej stronie ul. Rolniczej. Obszar objęty planem 
stanowi również mozaikę gruntów zabudowanych jak również gruntów rolnych, istniejąca zabudowa 
to przede wszystkim budynki usługowe i magazynowe Komunikacji Miejskiej Łomianki Sp. z o.o. 
zlokalizowane we wschodniej części danego obszaru oraz budynki dużego gospodarstwa rolnego 
zlokalizowanego w zachodniej części obszaru. Sporządzenie planu jest wywołane koniecznością 
realizacji wniosków mieszkańców i właścicieli tych terenów, które można tak naprawdę 
zakwalifikować do trzech grup. I przede wszystkim jeśli chodzi o zmianę przebiegu istniejącej drogi 
przebiegającej przez teren rezerwatu, chcemy się pochylić nad tym problemem, który jest dosyć 
wrażliwy, powinno być to rozwiązane, budzi wiele kontrowersji w odniesieniu oczywiście do po 
zachodniej stronie Jeziora Kiełpińskiego. Powiększenie terenu możliwości zagospodarowania 
Komunikacji Miejskiej Łomianki o nowo nabyte nieruchomości i tutaj dodam - i ewentualne 
wyznaczenie nowych terenów pod lokalizację gminnych inwestycji celu publicznego ze względu na 
bliskość terenów należących do KMŁ, ewentualnie dużą powierzchnię terenów usługowych. To jest 
drugi projekt uchwały. I chciałbym jeszcze skupić się na trzecim projekcie, który obejmuje właśnie 
rejon ul. Rolniczej we wschodniej części Dziekanowa Polskiego, o powierzchni około 20 hektarów, 
również wzdłuż ul. Rolniczej. Objęta jest trzema planami, a to sporządzenie planu wywołane jest 
licznymi wnioskami mieszkańców o zmianę obowiązujących planów miejscowych, wnioski te przede 
wszystkim dotyczyły zmniejszenia szerokości ul. Rolniczej w liniach rozgraniczających oraz 
odstąpienia od zaplanowanego w obowiązujących planach poszerzenia tej ulicy. Chcemy podjąć 
dyskusję w tym zakresie, mamy stanowisko Zarządu Dróg Powiatowych wyrażone w odpowiednim 
piśmie, dlatego jesteśmy gotowi na procedowanie zmiany planów wzdłuż ul. Rolniczej. Jeśli chodzi o 
moją osobę to tyle jeśli chodzi o te 3 projekty uchwał.  
Kolejny mówca 
Dziękuję Panie Naczelniku. Proszę Panią Agnieszkę Gawron-Smater - Przewodniczącą Komisji 
Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii komisji.  
Kolejny mówca 
Dzień dobry Pani Przewodnicząca, szanowni radni i mieszkańcy, Komisja Planowania i 
Zagospodarowania Przestrzennego dwoma głosami za, jednym wstrzymującym się pozytywnie 
zaopiniowała wszystkie 3 projekty uchwał. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
Dziękuję bardzo, otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa chce zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę, 
zatem przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały?  



Kolejny mówca 
Mariola Niecikowska, jestem za.  
Kolejny mówca 
Radna Mariola Niecikowska za. Radny Tomasz Henryk Dąbrowski?  
Kolejny mówca 
Jestem za.  
Kolejny mówca 
Radny Michał Naftyński bardzo proszę o zagłosowanie. Radny Michał Naftyński nie odpowiada.  
Kolejny mówca 
Jestem za.  
Kolejny mówca 
Michał Naftyński jest za. Zamykamy głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania 18 głosów za, 
0 przeciw, 3 głosy wstrzymujące się. Rada podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru w rejonie ul. Rolniczej w 
Dziekanowie Bajkowym. Zamykam punkt 6. porządku obrad sesji. Przechodzimy do punktu 7. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 'Kiełpin Zachodni'. Pan Naczelnik już omówił projekt uchwały. 
Bardzo proszę Panią Agnieszkę Gawron-Smater - Przewodniczącą Komisji Planowania i 
Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii komisji.  
Kolejny mówca 
Pani Przewodnicząca, ja już przedstawiłam opinię komisji, ale powtórzę, komisja 2 głosami za i 1 
wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
Dziękuję. Kto z Państwa Radnych za przyjęciem tej uchwały? Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymał od głosu?  
Kolejny mówca 
Mariola Niecikowska, jestem za.  
Kolejny mówca 
Mariola Niecikowska za.  
Kolejny mówca 
Michał Naftyński, jestem za.  
Kolejny mówca 
Michał Naftyński jest za. Tomasz Henryk Dąbrowski?  
Kolejny mówca 
Jestem za.  
Kolejny mówca 
Jest za. I Janusz Skonieczny? Stwierdzam, że w wyniku głosowania 18 głosów za, 0 przeciw, 3 
wstrzymujące się, Rada podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego 'Kiełpin Zachodni'. Zamykam punkt 7. porządku obrad. 
Przechodzimy do punktu 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru w rejonie ul. Rolniczej we wschodniej 
części Dziekanowa Polskiego. Panie Naczelniku?  
Kolejny mówca 
Już również omawiałem ten projekt.  
Kolejny mówca 
Chce Pan jeszcze coś dodać?  
Kolejny mówca 
Nie, dziękuję.  
Kolejny mówca 
Pani Radna Agnieszka - Pani Przewodnicząca Komisji Planowania i Zagospodarowania 
Przestrzennego, jeszcze raz proszę o wyrażenie opinii komisji.  



Kolejny mówca 
Oczywiście, Komisja Planowania 2 głosami za, 1 wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
Dziękuję bardzo. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem tej uchwały? Kto jest za? Kto jest 
przeciw? Kto się wstrzymał od głosu?  
Kolejny mówca 
Mariola Niecikowska, jestem za.  
Kolejny mówca 
Przepraszam bardzo, bardzo przepraszam proszę Państwa, widzę, że tutaj się zgłosił Radny Adam 
Salwowski. Momencik, zaraz będziemy głosować, nie zauważyłam tego. Radny Adam Salwowski.  
Kolejny mówca 
Dzień dobry Państwu wszystkim.  
Kolejny mówca 
Dzień dobry.  
Kolejny mówca 
Mam pytanie takie techniczne Panie Naczelniku, od ul. Rolniczej w kierunku południowym, w 
kierunku ul. Kolejowej tam jest pociągnięcie linii tak ponad 200 m w głąb, to jest jakoś konkretnie 
umotywowane, że 200 m, a nie bliżej zabudowy, nie wiem, 20, 30, 50 m? Tam będą zmieniane jakieś 
plany na tym odcinku z tyłu tak jakby za zabudowaniami, za ul. Rolniczą?  
Kolejny mówca 
To znaczy jest wzięty obszar do linii rozgraniczających między drogą lokalną, a terenów 
przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową, a tutaj no taki przebieg tej granicy wynika za struktury 
własności, bo tu jednak jest bardzo dużo działek, które ciągną się do ul. Kolejowej i jedyną taką 
rozsądną granicą, aby te tereny wydzielić i tak naprawdę nie przeznaczać jednej nieruchomości 
należącej do jednej konkretnej osoby na przykład w 2, czy w 3 jednostkach planistycznych. W 
każdym bądź razie naszym celem nie jest jakakolwiek zmiana przeznaczenia, być może ewentualnie 
delikatne korekty przy granicy z ul. Rolniczą i na tym terenie będziemy się skupiać. Ta granica wynika 
tak naprawdę z faktu, że w planie miejscowym po tej linii przebiega linia rozgraniczająca z planowaną 
drogą KDL.  
Kolejny mówca 
Dziękuję bardzo.  
Kolejny mówca 
Dziękuję. Kto jeszcze z Państwa Radnych chce zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę, przechodzimy 
do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały?  
Kolejny mówca 
Mariola Niecikowska, jestem za.  
Kolejny mówca 
Mariola Niecikowska za.  
Kolejny mówca 
Michał Naftyński za.  
Kolejny mówca 
Michał Naftyński za. Tomasz Henryk Dąbrowski? Radny Henryk Tomasz Dąbrowski?  
Kolejny mówca 
Jestem za.  
Kolejny mówca 
Jest za. Zamykamy głosowanie, dziękuję. Stwierdzam, że w wyniku głosowania 18 głosów za, 0 
przeciw, 3 głosy wstrzymujące się. Rada podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru w rejonie ul. Rolniczej we wschodniej 
części Dziekanowa Polskiego. Zamykam punkt 9. porządku obrad sesji. Przechodzimy do punktu 10. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 



mieszkaniowego zasobu Gminy Łomianki. Proszę Panią Urszulę Wysocką - Naczelnik Wydziału 
Gospodarki Komunalnej o przedstawienie projektu uchwały.  
Kolejny mówca 
Dzień dobry, witam Państwa serdecznie. Drodzy Państwo, przedstawiony Państwu projekt uchwały 
powstał ze względu na konieczność dostosowania obowiązujących w Łomiankach uchwał do 
przepisów. W grudniu podjęli Państwo uchwałę o przyjęciu Programu wieloletniego gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem gminy, to jest niejako pokłosie dostosowania naszych lokalnych przepisów 
do tego programu i do tych przepisów ogólnopolskich, które obowiązują. Uchwała określa nam jakie 
warunki musi spełniać osoba ubiegająca się o mieszkanie z mieszkaniowego zasobu gminy, jakie są 
warunki pierwszeństwa w podpisywaniu umów najmu, określa również tryb rozpatrywania 
wniosków. Poprzednia uchwała była przyjęta przez Radę w 2008 roku, ta propozycja, którą 
przedstawiliśmy tak naprawdę nie różni się bardzo, są to nieduże zmiany dostosowujące po prostu 
do obowiązującego prawa. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
Dziękuję Pani Naczelnik. Proszę Pana Marcina Etienne - Przewodniczącego Komisji Społecznej o 
przedstawienie opinii komisji.  
Kolejny mówca 
Szanowna Pani Przewodnicząca, szanowni Państwo, Komisja Społeczna pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały przy 4 głosach za i 1 głosie wstrzymującym. Dziękuję bardzo.  
Kolejny mówca 
Dziękuję. Otwieram listę mówców. Proszę Panią Agnieszkę Zdunek.  
Kolejny mówca 
Dzień dobry Państwu, ja mam takie pytanie do Pani Naczelnik, którego nie zadałam na komisji, bo 
jakby w toku dyskusji mi się jeszcze ono nie pojawiło, czy Pani Naczelnik mogłaby w kilku dosłownie 
punktach wyjaśnić jakie najważniejsze zmiany wniesie ta uchwała w stosunku do tego, co 
obowiązywało od 2008 roku? Żebyśmy mieli jakby pełną jasność na co się decydujemy.  
Kolejny mówca 
Pani Naczelnik, proszę odpowiedzieć.  
Kolejny mówca 
Jasne. Takie najważniejsze zmiany, które zapisaliśmy, mówią o tym, że chociażby biorąc pod uwagę 
warunki zamieszkiwania kwalifikujące wnioskodawcę do ich poprawy, dotychczas były to warunki, 
już Państwu przeczytam dokładnie jak to było zapisane: 'Przez trudne warunki mieszkaniowe 
rozumie się zły stan techniczny i zagęszczenie w lokalu poniżej 5 m2 powierzchni mieszkalnej na 
osobę'. W międzyczasie zmieniły się przepisy i w nowej uchwale jest zapis taki, że: 'Za warunki 
zamieszkiwania kwalifikujące wnioskodawcę do ich poprawy uznaje się spełnienie jednego z 
poniższych warunków: - zamieszkiwania w lokalu, w którym powierzchnia pokoi przypadająca na 
członka gospodarstwa domowego jest mniejsza niż 5 m2', czyli to co było w poprzedniej uchwale, ale 
to dotyczy tylko gospodarstwa wieloosobowego, 'oraz 10 m2 w gospodarstwie jednoosobowym', to 
wynika po prostu z ustawy o ochronie praw lokatorów. Także takie zmiany musieliśmy wprowadzić. 
Również dopisaliśmy w kryteriach wyboru osób, którym przysługuje pierwszeństwo zawarcia umowy 
najmu informacje o tym, że osobom bliskim najemcy, który zmarł, ja przeczytam dokładnie, nie było 
wcześniej tego zapisu, że: 'Pierwszeństwo zawarcia umowy najmu na czas nieoznaczony przysługuje 
pod warunkiem spełnienia jednego z poniższych warunków' i tutaj w punkcie 3. 'Osobom bliskim 
najemcy, zamieszkującym stale z najemcą do chwili jego śmierci...,', Czyli to jest taki przykład, o 
którym Państwo rozmawialiście również na Komisji Społecznej, '...które nie posiadają prawa do 
innego lokalu mieszkalnego, a w stosunek najmu zajmowanego lokalu nie wstąpiły do dnia wejścia w 
życie przedmiotowej uchwały...' i zmiana w stosunku do tego, co była '...i prowadziły z najemcą 
wspólne gospodarstwo domowe.' To też jest wymóg ustawowy, po prostu osoby, które chcą wejść z 
mocy prawa w tytułu najmu, muszą wykazać, że z osobą zmarłą prowadziły wspólne gospodarstwo 
domowe, nie wystarczy fakt, nie wiem, wspólnego meldunku tak, w danym miejscu. Także to są takie 
zmiany. Jeszcze tutaj sobie zaznaczyłam, momencik, pierwszeństwo też, w poprzedniej uchwale, tej 



która obowiązuje nadal, mamy taki zapis, że 'Pierwszeństwo w zawarciu umowy najmu lokalu 
należącego do zasobu mieszkaniowego gminy przysługuje osobom pozostającym w trudnych 
warunkach mieszkaniowych.' Tego zapisu nie mamy w nowej uchwale z tego względu, że to jest 
bardzo subiektywny zapis. Dla każdego trudne warunki mieszkaniowe oznaczają coś innego, także 
my tutaj bardziej daliśmy te warunki, które są mierzalne. I więcej takich zmian dużych nie ma poza 
tym, że po prostu została uchwała bardziej usystematyzowana w taki sposób, żeby każdy łatwo 
znalazł punkt, którego mógłby szukać.  
Kolejny mówca 
Czyli to, co budziło mój taki niepokój, czyli ten czas zamieszkiwania w Łomiankach przed 
wystąpieniem o umowę najmu, nie było też w tej starej uchwale, tak? Takiej karencji.  
Kolejny mówca 
Nie było.  
Kolejny mówca 
Dziękuję bardzo.  
Kolejny mówca 
Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych chce jeszcze zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę, zatem 
przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały?  
Kolejny mówca 
Mariola Niecikowska, jestem za.  
Kolejny mówca 
Mariola Niecikowska za. Radny Cezary Astrau, Radny Grzegorz Bryk? Radny Tomasz Henryk 
Dąbrowski?  
Kolejny mówca 
Wstrzymuję się.  
Kolejny mówca 
Radny Michał Naftyński? Stwierdzam, że w wyniku głosowania 13 głosów za, 0 przeciw, 7 
wstrzymujących się. Rada podjęła uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w 
skład mieszkaniowego zasobu Gminy Łomianki. Zamykam punkt 10. porządku obrad. Przechodzimy 
do punktu 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad polityki czynszowej. Bardzo proszę 
Panią Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej o przedstawienie projektu uchwały.  
Kolejny mówca 
Szanowni Państwo, tak jak wspomniałam, ta uchwała jest kolejną uchwałą i już ostatnią, która będzie 
nam regulowała zasady tej polityki mieszkaniowej w Łomiankach. Przypomnę, że Państwo jako Radni 
ustalacie właśnie zasady polityki czynszowej, czyli wszelkie obniżki czynszu, natomiast to nie jest 
uchwała, która mówi nam o wysokości czynszu. Również jest to uchwała, którą przygotowaliśmy ze 
względu na konieczność dostosowania jej do obowiązujących przepisów, do naszego też programu 
wieloletniego. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
Dziękuję Pani Naczelnik. Proszę Pana Marcina Etienne - Przewodniczącego Komisji Społecznej o 
przedstawienie opinii komisji.  
Kolejny mówca 
Pani Przewodnicząca, szanowni Państwo, Komisja Społeczna pozytywnie zaopiniowała ten projekt 
uchwały, 3 głosy były za i 2 wstrzymujące. Dziękuję bardzo.  
Kolejny mówca 
Dziękuję. Otwieram listę mówców, proszę Radny Jerzy Serzysko.  
Kolejny mówca 
Ja zgłosiłem kilka wniosków na komisji, które były dyskutowane, następnie przekazałem te wnioski 
dzisiaj do biura Rady, ponieważ nie otrzymałem żadnej odpowiedzi na moje sugestie, czy dokument 
jakiś, który zresztą był proszony. Będę zdecydowanie głosował, między innymi dlatego, przeciw. 
Dziękuję.  



Kolejny mówca 
Dziękuję. Kto jeszcze z Państwa Radnych? Radna Agnieszka Zdunek.  
Kolejny mówca 
Ja też chciałabym przedstawić może takie wnioski właśnie, które wyniosłam po Komisji Społecznej, 
na której ta uchwała, ten projekt uchwały był omawiany. Moim zdaniem de facto ten projekt mówi 
właśnie o podwyżkach czynszów, które mogą być wprowadzone na terenie naszej gminy i to 
podwyżkach, jak doszłyśmy wspólnie z Panią Naczelnik w trakcie dyskusji, mogą być dosyć drastyczne 
dla części najemców, także no uchwała niesie za sobą takie niebezpieczeństwo. Moje pytanie jest 
takie, czy nie moglibyśmy po prostu ustalić, bo żeby była jasność, obecne stawki czynszów są bardzo 
niskie, to wiemy i jakby należałoby je zwaloryzować w jakiś sposób, natomiast ta uchwała powoduje, 
że w skrajnych przypadkach te podwyżki mogą sięgnąć 400% tak jak obliczałam, więc jest to bardzo 
dużo. Czy trzeba aż tak modyfikować, czy nie można po prostu podnieść trochę tych czynszów, a nie 
wprowadzać nowej uchwały, która tutaj jakby no niesie to niebezpieczeństwo jakby skrajnych 
podwyżek dla niektórych mieszkańców?  
Kolejny mówca 
Pani Naczelnik, poproszę o odpowiedź.  
Kolejny mówca 
Znaczy ja odpowiem troszeczkę inaczej dlatego, że wszyscy zdajecie sobie Państwo chyba z tego 
sprawę, że te podwyżki będą konieczne, niemniej jednak podwyższenie czynszu to kompetencja Pani 
Burmistrz. Jeżeli dojdzie do tego, że Pani Burmistrz podejmie decyzję o podwyżce czynszu, to ta 
uchwała daje możliwość osobom, które są najniżej sytuowane i zajmują lokale w budynkach o 
najniższym standardzie technicznym, dosyć radykalnych obniżek dlatego, że my mówimy tutaj o 
obniżce łącznej ze względu na stan techniczny budynku 55%. Natomiast jeżeli zostaniemy przy starej 
uchwale, to te obniżki w starej uchwale to były obniżki rzędu 3%, 5%, maksymalnie 7%, więc to 
zagrożenie jest zdecydowanie większe jeżeli zostaniemy i będziemy pracować na uchwale starej, 
przypominam, z 2002 roku.  
Kolejny mówca 
Dziękuję. Czy jeszcze ktoś z Państwa Radnych chce zabrać głos w tym punkcie? Nie widzę. 
Przechodzimy zatem do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie 
zasad polityki czynszowej?  
Kolejny mówca 
Mariola Niecikowska, jestem za.  
Kolejny mówca 
Radna Mariola Niecikowska za. Radny Cezary Astrau? Dobrze. Radny Tomasz Henryk Dąbrowski?  
Kolejny mówca 
Wstrzymuje się.  
Kolejny mówca 
Radny Michał, a jest już, dziękuję. Stwierdzam, że w wyniku głosowania 8 głosów za, 9 głosów za 
przepraszam, 9 głosów za, 8 przeciw, 4 wstrzymujące się. Rada podjęła uchwałę w sprawie zasad 
polityki czynszowej. Zamykam punkt 12. porządku obrad sesji. Przechodzimy do punktu 13. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Łomiankach. Na ostatniej sesji szanowni Państwo uzupełnialiśmy skład osobowy Rady 
Komisji Rewizyjnej, ale mając na względzie, że w skład komisji wchodzi 5 radnych wybranych przez 
Radę, a w chwili obecnej mamy 4 radnych w komisji, żeby uzupełnić skład do wymaganej liczby 5, 
proszę o zgłoszenie kandydatów do składu uzupełniającego Komisji Rewizyjnej. Kto z Państwa 
Radnych chce pracować w Komisji Rewizyjnej? Nie widzę. Szanowni Państwo, Tomasz Dąbrowski 
proszę, chce zabrać głos, tak? Czy Tomasz Dąbrowski chce zabrać głos? Radny Tomasz Dąbrowski 
wyświetlił się na tablecie.  
Kolejny mówca 
Przepraszam Pani Przewodnicząca, miałem tutaj jakiś (...)  



Kolejny mówca 
Niechcący, dobrze. Szanowni Państwo widzę, że nikt nie chce.  
Kolejny mówca 
Znaczy chciałem zabrać głos, chciałem zgłosić swoją kandydaturę do Komisji Rewizyjnej.  
Kolejny mówca 
Bardzo proszę. Czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby? Nie ma chętnych oprócz Pana Tomasza 
Dąbrowskiego, bardzo gratuluję. Uzupełniamy skład komisji o wybraną przez Radnego Tomasza 
Dąbrowskiego. Przeczytam zatem treść uchwały i poddam ją pod głosowanie. Uchwała Rady 
Miejskiej w Łomiankach w sprawie uzupełnienia kładu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
w Łomiankach. Na podstawie przywołanych przepisów Rada Miejska uchwala co następuje. 
Uzupełnia się skład osobowych Komisji Rewizyjnej o wybranego przez Radę członka - Radnego 
Tomasza Dąbrowskiego. Zarządzam głosowanie. Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały w sprawie 
uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łomiankach o Radnego 
Tomasza Dąbrowskiego? Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu?  
Kolejny mówca 
Mariola Niecikowska, jestem za.  
Kolejny mówca 
Mariola Niecikowska za. Radny Tomasz Henryk Dąbrowski?  
Kolejny mówca 
Wstrzymuje się.  
Kolejny mówca 
Radna Joanna Zabłocka? Stwierdzam, że w wyniku głosowania 16 głosów za, 2 przeciw, 3 
wstrzymujące się. Rada podjęła uchwałę, nowemu członkowi Komisji Rewizyjnej - Radnemu 
Tomaszowi Dąbrowskiemu życzę owocnej pracy w radzie. Zamykam punkt 13. porządku obrad sesji. 
Przechodzimy do punktu 14. Wolne wnioski i zapytania mieszkańców. Proszę Państwa, do biura Rady 
wpłynęły 3 pisma, które chciałabym teraz Państwu po kolei odczytać. W związku z komunikatem, 
który widnieje na stronie Urzędu Miejskiego, każdy mieszkaniec ma prawo zgłosić swoje uwagi, które 
zostaną odczytane przez Przewodniczącą. 'Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Pszczółkowska. 
Szanowni Państwo, jestem zaskoczona i zdziwiona tym co się dzieje na ul. Sierakowskiej na odcinku 
między ul. Warszawską, a trasą. Mieliśmy ładną, porządną ulicę z chodnikami, asfaltem, zielenią, 
która dawała cień w upalne lato, nie wiedzieć czemu wszystko to zostało zrujnowane, asfalt zerwany, 
chodnik zerwany, a cała zieleń wycięta w pień i wszystko ma być wybetonowane na całej szerokości 
ulicy do trasy. Na siłę ma być dodana niebezpieczna ścieżka rowerowa, chociaż ruch rowerowy na 
naszej ulicy jest znikomy. To, co się dzieje na ul. Sierakowskiej to wielka niegospodarność i totalny 
bezsens, w gminie jest masa ulic, które w ogóle nie mają asfaltu i wielkie dziury, a tymczasem u nas 
jest zniszczony dobry asfalt i chodnik po to, by spełnić czyjąś fantazję. Powinno się sprawdzić 
zasadność takich wydatków, bo jest to marnowanie funduszy.' Podpisała mieszkanka szanowni 
Państwo, mieszkanka nie złożyła oświadczenia zgody na upublicznienie jej nazwiska, pozostają zatem 
danymi chronionym. Drugi jest też w sprawie ul. Sierakowskiej. 'Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Maria Pszczółkowska. Zgłoszenie dotyczące punktu 15. Wolne wnioski i zapytania mieszkańców w 
porządku obrad XXIII sesji Rady Miejskiej. Dotyczy projektu rozbudowy ul. Sierakowskiej w 
Łomiankach na odcinku ul. Kolejowej do ul. Warszawskiej wraz z infrastrukturą w ramach zadania 
inwestycyjnego pod nazwą 'Przebudowa ul. Sierakowskiej zadanie 2021/30'. Mieszkańcy ul. 
Sierakowskiej składali pismo do Urzędu Miejskiego w Łomiankach z prośbą o rozdzielenie ścieżki 
rowerowej z ciągu pieszo-rowerowego i przeniesienie jej na drugą stronę ulicy. Pierwsze pismo 
wpłynęło do urzędu 26 listopada 2021 roku podpisane przez 15 osób, a drugie pismo podczas 
spotkania zorganizowanego z mieszkańcami w ICDS dnia 7 grudnia podpisane przez 15 osób, 
ostateczna liczba podpisów nie jest znana, ponieważ podpisy składano jeszcze na zebraniu. Wpłynął 
również w dniu 10 stycznia 2022 roku protest od mieszkańców ul. Sierakowski i prośba o spotkanie z 
Panią Burmistrz. Ul. Sierakowska posiada jednostronny chodnik, 2 metry, położony z pieniędzy 
gminnych 15 lat temu, został zdjęty i wywieziony. Droga była w bardzo dobrym stanie, asfalt latem 



był miejscowo naprawiany, jesienią rozpoczęła się przebudowa. Większość mieszkańców ul. 
Sierakowskiej uważa, że projekt wymaga zmiany i dostosowania do rzeczywistości. Przeniesienie 
ścieżki rowerowej na drugą stronę ulicy i rozdzielenie pieszych od rowerzystów spowoduje: 
uniknięcie stworzenia niepotrzebnych, niebezpiecznych skrzyżowań rowerzystów, tylko po tej 
stronie znajdują się cztery ulice dojazdowe; zwiększenie bezpieczeństwa; poprawę warunków 
pieszych, rowerzystów i kierujących pojazdami; usunięcia zieleni w miejscu proponowanego ciągu 
pieszo-rowerowego. Nasze postulaty przekazane w pismach i na zebraniu nie zostały rozpatrzone 
pomyślnie, otrzymaliśmy informację z urzędu, że nie są możliwe zmiany w projekcie. Mieszkańcy 
skontaktowali się z Powiatowym Inspektorem Nadzoru Budowlanego w Ożarowie, który wyraził 
swoje poglądy, że jest możliwe dokonanie zmian i zgodzi się podpisać projekt zmieniający nie 
wstrzymując prac, jeżeli taka będzie wola gminy. W Zarządzie Dróg w starostwie osoba z organizacji 
ruchu nie otrzymała żadnego wstępnego nawet projektu do zaopiniowania, a mieszkańcom została 
udzielona informacja, że jest odmowa na dokonanie zmian. W związku z tym, iż mieszkańcy uzyskują 
odmienne informacje w starostwie aniżeli przekazane przez nasz urząd, prosimy o zajęcie stanowiska 
w naszej sprawie. Żaden z naszych postulatów nie został spełniony, odbyło się jedynie spotkanie i 
rozmowa telefoniczna z przedstawicielami urzędu. Aktualnie trwają prace i realizacja problemowego 
projektu, który zawierał błędy, przyczyni się do stworzenia gorszych warunków, oś jezdni zostanie 
zmieniona, nie posiada linii prostej, powstają niebezpieczne skrzyżowania dla rowerzystów, na 
których może dochodzić do sytuacji zagrażających zdrowiu i życiu. Nadal można to zmienić, mamy 
zgodę ze starostwa i zapewnienie chęci pomocy dla naszych przedstawicieli z urzędu. Starosta 
Warszawski Zachodni wystosował pismo do Pani Burmistrz dnia 16 lutego z prośbą o zajęcie 
stanowiska w przedmiotowej sprawie i przesłania dokumentacji dotyczących planowanych zmian. Z 
poważaniem, mieszkanka wraz z mieszkańcami podpisującymi się pod pismem.' Dane są chronione, 
nie mam oświadczenia zgody. I trzecie pismo: 'Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Pszczółkowska. 
Do punktu 15. porządku LIII sesji Rady Miejskiej. Szanowni Państwo, kolejna prośba, kolejne 
podejście i pewnie kolejna nasza porażka - mieszkańców ul. Sierakowskiej. Reprezentująca nas pani 
mieszkanka, która walczy w naszym imieniu, my wspierający ją, wszystko na nic. Może choć tą drogą 
uda się na dzisiejszej sesji nasze głosy zaprezentować, może choć teraz ktoś nas usłyszy. Absurdalny 
projekt, wyrzucone w błoto i to dosłownie pieniądze ul. Sierakowska od Warszawskiej. Petycje, 
prośby, zbierane podpisy mieszkańców, zebranie i głosy lokalnej społeczności, telekonferencja z 
mieszkańcami po wielu próbach o spotkanie z Panią Burmistrz, dokumenty popierające naszą 
petycję, materiały, fotografie, od grudnia prośby znalezienia ścieżki dostępu do niedostępnych władz 
gminy. Wszystko to odbiło się od ściany bezdusznej władzy, nic nie możemy, nic się nie da zrobić. 
Władza rządzi, bo ma władzę. Wspierające nas jednostki nadrzędne, pełna ich opinia, ignorancja, czy 
na tym polega samorząd? Sami chcemy rządzić, a ty mieszkańcu płać, siedź cicho, bo i tak nie masz 
nic do powiedzenia. Nikt, ani radni, ani władza nie traktuje nas poważnie. Mam władzę i nie 
omieszkam z niej skorzystać. Czy to na tym polega? Czemu służy wzniosłe hasło, czy tylko dla 
osiągnięcia większości w wyborach? Wszystko tego dowodzi. Mam władzę i teraz Wam pokażę kto tu 
rządzi. Wszystkie nasze pisma pisane przez naszą reprezentantkę zostały potraktowane 
jednoznacznie, odrzucone, bo ich treść była nie po myśli władz. I demolka trwa. Dobrze i bardzo 
dobrze, zastąpimy naszym, więc najlepszym, a to, że dziesiątki tysięcy czy milionów tracimy, że 
marnotrawstwo i brak logiki aż krzyk, kogo to obchodzi, czy ktoś policzył ile pieniędzy 
zdewastowano? Zdewastowane ulice w dobrym i bardzo dobrym stanie idzie na śmietnik, czy ktoś na 
to odpowie? Nie sądzę. Niedługo wybory, drugi raz tak wskoczyć już się nie da, a po nas tylko potop, 
tyle, że my zostaniemy, to my mieszkańcy zostaniemy z ręką w nocniku, bo władza realizuje plan, 
swój plan. Pozostając z nadzieją, mieszkanka.' To są 3 pisma, które Państwu odczytałam w punkcie 
wolne wnioski mieszkańców. Czy ktoś, może Pani Burmistrz chciałaby zabrać głos? Nie. Zamykam (...)  
Kolejny mówca 
Nie, zawsze mogę poprosić Państwa, znaczy z jednej strony ja rozumiem mieszkanki, tyle tylko, że te 
spotkania się odbywały. Nieprawdą jest i to z całą stanowczością powiem, nieprawdą jest, że nie ma 
rozmów między urzędem, a tymi mieszkankami, nieprawdą jest, że wszyscy mieszkańcy ul. 



Sierakowskiej nie zgadzają się na remont i nieprawdą jest kwestia w starostwie. Niemniej jednak 
chciałabym potwierdzić fakt, że ja jestem w stanie spotkać się z Państwem Radnymi na Komisji 
Technicznej, jeśli Państwo sobie zażyczycie takie oddzielne spotkanie dotyczące ul. Sierakowskiej, 
wyjaśnimy wszystkie wątpliwości. Tylko chciałabym poprosić właśnie szanowne Panie, jeżeli już coś 
takiego piszą, to chociaż niech się podpiszą nazwiskiem, bądź je upublicznią. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
Pani Burmistrz, tu jest nazwiska osób, które się pod tym podpisały, niemniej jednak nie otrzymałam 
oświadczenia zgody na opublikowanie i dlatego pozostawiłam dane chronione w tajemnicy, także 
pisma nie są anonimowe. Zamykam punkt 14. porządku obrad sesji. Przechodzimy do punktu 15. 
Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. Kto z Państwa Radnych chce zabrać głos w tym punkcie? 
Jerzy Serzysko, bardzo proszę.  
Kolejny mówca 
Ja będę miał kilka spraw. Pierwsza sprawa to dotyczy właśnie wystąpienia mieszkanek. Ten temat był 
poruszany już na naszych spotkaniach na komisjach i działania pewne, ten temat jest głęboki, chodzi 
między innymi o politykę inwestycyjną, czyli w jaki sposób przygotowuje się inwestycje, szczególnie 
drogowe. Bez większych konsultacji, następnie jakieś takie dziwne działania typu, że chodniki, które 
są jeszcze dobre, rozbiera się, kostkę wyrzuca, to znaczy zabiera wykonawca dobrą kostkę, którą 
można gdzieś wykorzystać, już abstrahując od tego, że chodniki są dobrze zbudowane, wywozi się 
kostkę, wykonawca jeszcze płaci za wywiezienie kostki i to jest takie dla mnie bardzo niegospodarne. 
Kolejny etap - projekty. Wpadliśmy w rytm taki, że ścieżka rowerowa szeroka, chodnik węższy, a 
jezdnia prawie jeszcze węższa, no to jest takie no nie do końca właściwe podejście według mojego 
zdania. Ścieżki, jest tłumaczenie takie, wielokrotnie było, że ścieżka rowerowa musi być szeroka, 
niekoniecznie musi być szeroka, szczególnie na ulicach, gdzie jest mały ruch, to można ścieżkę 
wygrodzić tak jak na Wójcickiego ulicy jest ścieżka, na asfalcie wymalowana, chyba pół metrowej 
szerokości, tak samo jest w Gminie Czosnów, także są inne rozwiązania niż te ścieżki po 2,5 m, a 
chodniki metrowe czy 1,5 m. To jest jedno, dwa, cały szereg w tej inwestycji, ja widziałem pismo 
chyba dzisiaj od starosty, który faktycznie zwracał się do gminy o zajęcie stanowiska i przedłożenie 
dokumentów zmian ewentualnych, także tutaj no było takie pismo, nie wiem czy odpowiedź na to 
pismo była czy nie, w każdym bądź razie ja takiej odpowiedzi nie widziałem. Trzeba się wsłuchiwać 
jednak i w głos mieszkańców i słuchać przyrody, wycięto drzewa tam, stare sosny, świerki, brzozy 
chyba, no to jest dla mnie nie do przyjęcia, że mieszkańcy protestują, a niszczy się oprócz tego 
chodniki, wartości materialne i przyrodę. Także takie stanowisko też uważam za nie do końca 
dopuszczalne. Jeszcze jedno, ta ulica uzyskała dofinansowanie zewnętrzne, też nie znamy kryteriów 
na jakich się typuje ulice do dofinansowań zewnętrznych. Tak jak mieszkanki mówią, jest szereg ulic 
w gorszym stanie i są nieremontowane, ta ulica była w dobrym stanie, po remoncie w zeszłym roku, 
chodnik bardzo trwały, wczoraj chyba wjeżdżałem na tą ulicę i kawałeczek chodnika jeszcze zostało, 
w bardzo dobrym stanie chodnik i poza tym nie ma tam chyba organizacji ruchu, przynajmniej ja nie 
widziałem. Jeżeli wykonawca wchodzi na inwestycje, powinien zrobić projekt organizacji ruchu, 
przesłać do starostwa, starostwo zatwierdza i dopiero teraz może wywiesić ogłoszenia, ja takiej 
organizacji zaproponowanej i zatwierdzonej przez wykonawcę nie zauważyłem. Teraz nie wiem czy 
na kolejny temat wypowiedzieć się, czy zapytania, czy Pani Przewodnicząca (...)  
Kolejny mówca 
Bardzo proszę o wszystkie, o wyczerpujące pytania, zapytania i wolne wnioski, a na końcu będzie 
odpowiadał.  
Kolejny mówca 
W Gazecie Łomiankowskiej naszej była taka informacje z dnia 14.01 - spotkanie międzywydziałowe 
jednostki realizującej projekt dotyczący Strugi Dziekanowskiej. Cieszymy się niezmiernie, że takie 
spotkania są, ale dobrze, żeby jednak informować mieszkańców, a radnych szczególnie, szczególnie 
zajmujących się tym problemem, a robiliśmy Komisje Techniczne już dwie chyba dotyczące Strugi 
Dziekanowskiej. Robi się jakieś spotkanie międzywydziałowe, my mieliśmy cały szereg zastrzeżeń do 
samego projektu prawda, odpowiedź przyszła jakaś taka, ale nie przekonywująca, robi się spotkanie 



wewnętrzne w gminie i nas nie informuje, nie zaprasza, a oprócz tego nie informuje o tematach i 
wnioskach wyciągniętych z tego spotkania ewentualnie. Kolejne zapytanie, było spotkanie 21.01, 
czytam to z kalendarza Pani Burmistrz, dotyczące z przedstawicielami Infotech, to jest spółka celowa 
SGGW, dotyczące opracowania standardów zarządzania terenami zielonymi i drzewami w Gminie 
Łomianki. Chciałbym też prosić o rozszerzenie tego tematu, czy to jest związane również z projektem 
partycypacyjnym, w którym było wyszczególnienie, jeden z projektów, który uzyskał akceptację, 
dotyczący zazielenienia przestrzeni miasta Łomianek. I co się z tym właśnie zazielenieniem dzieje? 
Czy to dotyczy również tego to spotkanie z przedstawicielami SGGW spółki jakiejś? Teraz kolejne 
pismo, które tu chciałem uzyskać informacje. Inwestor realizujący budowy marketu budowlanego 
przebuduje ul. Brukową i wybuduje ul. Pancerz od strony ul. Stary Tor do ul. Brukowej. Prosiłbym o 
informację, ponieważ żadnej informacji, ja przynajmniej, do mnie nie dotarła. Widzę, że śmieci, które 
były zeskładowane bardzo dużo lat, kupa śmieci tam przy Auchan jest starannie zagrodzona, żeby nie 
było widać co się tam dzieje i wywożone, przygotowany jest teren pod inwestycje. Z tego co ja mam 
informację, były już próby podejścia, żeby ten teren zagospodarować, ale tam zdaje się bardzo ostre 
były warunki dotyczące utylizacji odpadów, czy coś się w tej materii zmieniło i jakie są uzgodnienia z 
inwestorem, który ma tak wybudować drogę? Czy to ma być droga gminna, czy to jest droga, której 
potrzebuje inwestor żeby łatwiej było dojechać do sklepu chociażby służbom transportowym? Bo to 
jest na tyłach między lasem, a Auchan i tym nowym osiedlem. Kiedyś informacja krążyła, że jest jakiś 
inwestor, który ma nam wybudować ul. Stary Tor na odcinku tam, gdzie jest planowany buspas, 
tylko, że według tego od ul. Stary Tor do Brukowej, to tak jak widzę to oczyma wyobraźni w terenie, 
to będzie odcinek od Starego Toru w kierunku Wólki, czyli do ul. Brukowej, która się styka z Wólką i 
samochody tam wywożą. Czyli informacje w tej materii. Jeszcze kolejną informację, dotyczy S7. 
Przeczytam tak skrótowo jedną z informacji: Burmistrz Łomianek wzięła udział w drugim spotkaniu w 
sprawie możliwości przywrócenia do realizacji Węzła Janickiego, tak tutaj, w spotkaniu ponownie 
uczestniczyli Dyrektor Generalny Dróg Krajowych i Autostrad, kierownictwo Warszawskiego Oddziału 
Generalnej Dyrekcji wraz z kierownikiem projektu. Mam pytanie, kto to spotkanie, taka informacja 
jest no nie do końca przejrzysta, kto to spotkanie organizował? Jest wymienione na początku, że ktoś 
wziął udział i jeszcze ktoś wziął udział, ranga prawna tych stron jest bardzo różna, ale kto był 
organizatorem tego spotkania? Tej informacji mi brakuje. Dziękuję, to chyba wszystko na dzisiaj.  
Kolejny mówca 
Dziękuję bardzo. Widzę, że o ad vocem prosi Pani Burmistrz. Pani Burmistrz, proszę się odnieść ad 
vocem do wypowiedzi Pana Jerzego Serzysko w sprawie ul. Sierakowskiej, natomiast pytania 
będziemy zbierać i po wyczerpaniu listy chętnych do zabrania głosu, radnych, w sprawie interpelacji, 
zapytań i wolnych wniosków, będzie Pani Burmistrz mogła odpowiedzieć oraz wyznaczeni przez 
Panią Burmistrz pracownicy. Bardzo proszę w sprawie ul. Sierakowski ad vocem i o zabranie głosu 
następnie Pana Michała Naftyńskiego.  
Kolejny mówca 
Dobrze, dziękuję za udzielenie głosu Pani Przewodnicząca. Co do ul. Sierakowskiej, to powiem bardzo 
krótko, naprawdę pracowaliśmy z mieszkańcami na temat możliwości zmiany przebiegu ścieżki 
chodnika, częściowe zmiany zostały uwzględnione. I ja naprawdę bardzo bym poprosiła o spotkanie 
Komisji Technicznej w tej sprawie jeśli jest coś jeszcze bardziej niejasnego, bo jest za dużo wątków 
tutaj pobocznych, żeby to wyjaśniać w tej chwili. Co do innych to tak jak Pani Przewodnicząca 
poprosiła, to ja posunę się o krok dalej, bo właśnie poprosiłabym, żeby wszystkie wnioski i 
interpelacje Państwa Radnych trafiały do nas w formie pisemnej. Nie jesteśmy w stanie odszyfrować 
potem po sesji odczytując, wpisując to, co Państwo mówicie, w taki sposób w jaki Państwo być może 
chcielibyście, żeby te wnioski zostały spisane. Ja zapraszam Państwa do przeczytania ostatnich 
interpelacji właśnie spisywanych z przebiegu sesji, nie wygląda to najlepiej, a my nie jesteśmy w 
stanie, to jest po prostu ciąg słów tak, więc jakby nie jesteśmy w stanie potem odczytać intencji 
radnego bądź radnej co tak naprawdę chciał, o co chciał zapytać. Więc poproszę o wszystkie te 
pytania Panie Jerzy Serzysko w formie pisemnej, odpowiemy najszybciej jak będziemy mogli. Jeśli 
chodzi o spotkania, które były, no to moim zdaniem informacje są odpowiednio formułowane i tyle. 



O standardy zieleni, jest to odpowiedź na interpelację Pani Agnieszki Gawron-Smater, również są na 
BIP-ie, no trudno teraz wyjaśniać w tempie natychmiastowym. Co do spotkań w Urzędzie Miejskim, 
są to międzywydziałowe spotkania, no trudno, żeby Państwo Radni brali udział w roboczych 
spotkaniach, gdzie wymieniamy się informacjami i przygotowujemy odpowiedzi właśnie na wnioski, 
interpelacje mieszkańców bądź radnych. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
Bardzo proszę Pan Radny Michał Naftyński. Dziękuję Pani Burmistrz.  
Kolejny mówca 
Szanowni Państwo, ja chciałem jak gdyby nawiązać do tej sytuacji, która się ostatnio działa w gminie, 
mnie akurat nie było przy tych działaniach, więc myślę, że tutaj spokojnie mogę, bez żadnych 
kłopotów wypowiedzieć się jako bezstronna osoba, chcę powiedzieć o tym, co strażacy zrobili dla 
mieszkańców Łomianek przez ostatnie dni, kiedy mieliśmy duże wiatry. Dobrze, żebyśmy zdawali 
sobie sprawę z tego jak to wygląda. Ja w czacie przesyłam, do tego mam dostęp, więc przesyłam 
Państwu, statystyki, podsumowanie interwencji za 2021 rok OSP Łomianki, to jest 316 wyjazdów 
łącznie, z czego fałszywych alarmów, czyli tych wyjazdów na darmo było 42. Poza tym mieliśmy 212 
zagrożeń miejscowych, pożarów 62 [dźwięk niezrozumiały]. Natomiast to co chciałem powiedzieć to, 
że przez 4 dni OSP Łomianki wyjeżdżała 98 razy. Proszę zobaczyć skalę działania jednostki, która w 
rok wyjeżdża 300 razy, a w 4 dni wyjeżdża prawie 100 razy. Trzeba mieś świadomość tego jak 
mieszkańcy, jaką pracę wykonują strażacy dla mieszkańców. Ja mam wniosek formalny o zajęcie 
stanowiska, żeby Rada zajęła stanowisko czy przyjęła uchwałę dziękującą strażakom obydwu 
jednostek za aktywny udział w walce z żywiołem przez te ostatnie dni, to jest mój wniosek formalny. 
Natomiast przy okazji chciałem powiedzieć, że na Komisji Bezpieczeństwa będę składał wniosek czy 
wnioski, żeby Rada zainteresowała się jakie straty w sprzęcie, ubraniach ponieśli strażacy, bo ja już 
wiem, że były połamane jakieś prowadnice do pilarek, że były zniszczone łańcuchy, że były 
zniszczone ubrania. Myślę, że gminę stać na to żeby dowiedzieć się jakie to są straty i Rada może 
przyjąć uchwałę, znaleźć środki żeby wymienić ten sprzęt, bo ci strażacy po prostu w każdej chwili 
mogą być [dźwięk niezrozumiały]. Tyle z mojej strony, więc wniosek formalny jest o przyjęcie, ja bym 
tutaj Panią Przewodniczącą poprosił o to, żeby pomogła od strony formalnej, czy to bardziej jest 
stanowisko Rady, czy to jest uchwała, która oficjalnie podziękuje strażakom. Myślę, że w oficjalnych 
dokumentach taka notatka z sesji będzie ładnie wyglądała, ci strażacy naprawdę ciężko pracują, 
zapraszam wszystkich do zainteresowania się. Przy okazji też powiem taką rzecz, że radni uchwalili 
środki na zakup samochodu bojowego dla straży pożarnej i można powiedzieć, że ten samochód, 
który został kupiony za te środki, ten samochód jest najaktywniej wyjeżdżającym autem straży, na 
podsumowaniu to jest ten samochód, który ma 197 wyjazdów, to jest ten najnowszy zakup, widać na 
ile był to potrzebny zakup dla tej jednostki. A ten samochód, który jak gdyby najwięcej woził sprzętu i 
podzielił się sprzętem to jest ten ostatni - 49 wyjazdów, najstarsze auto, ale nadal spełniające swoją 
funkcję. Myślę, że to tyle chciałem powiedzieć.  
Kolejny mówca 
Dziękuję bardzo, dziękuję. Jeśli chodzi o uchwałę, no uchwała to jest aktem prawa miejscowego, 
bardziej stanowisko jak najbardziej, podziękowania dla strażaków się należą i zrobię absolutnie 
wszystko, żeby takie podziękowania zostały sformułowane na piśmie i przekazane na ręce 
komendanta. Proszę, w dalszej części odpowiadała będzie Pani Burmistrz lub wyznaczony przez nią 
pracownik, ale tak jak powiedziałam na końcu. Proszę teraz Panią Joannę Zabłocką-Łudzeń.  
Kolejny mówca 
Kontynuując temat kosztownych sprzętów, którymi dysponują różne jednostki w naszej gminie, 
chciałam zapytać się o wykorzystanie drogiego sprzętu jakim jest dron, który miał na celu 
sprawdzanie i jakby monitorowanie naszego powietrza, a głównie namierzanie, powiem może 
kolokwialnie, tak zwanych trucicieli, czyli ludzi, którzy nam tutaj wysyłają w powietrze toksyczne 
odpady przez kominy. Chciałam się zapytać, nie wiem czy jest osoba na sesji reprezentująca chyba 
Straż Miejską, bo to Straż Miejska dysponuje tym sprzętem, a jeśli nie, to pytanie jest do Pani 
Burmistrz, czy na pewno ten dron był wykorzystywany no w takim natężeniu, żeby rzeczywiście były 



jakieś tego efekty i czy mamy jakieś dane na ten temat z ostatniego okresu? No właśnie już się 
kończy okres grzewczy, z okresu grzewczego, ile takich sytuacji zaistniało i jak często ten dron był 
używany w czasie okresu tego grzewczego? Czy rzeczywiście taki sprzęt nam przyniósł konkretne 
korzyści, o tak bym chciała się zapytać. Dziękuję.  
Kolejny mówca 
Dziękuję Pani Radna, bardzo proszę Radna Agnieszka Zdunek.  
Kolejny mówca 
Ja mam dwie interpelacje, które oczywiście prześlę potem w formie pisemnej do biura Rady, więc 
pozwolę sobie je teraz może nie tyle odczytać, co powiedzieć. Pierwsza moja interpretacja dotyczy 
stanu ul. Żywicznej w Dąbrowie Leśnej, sygnały od mieszkańców zaniepokojonych tym, że nic się na 
tej ulicy nie dzieje. Przypomnę, że na wniosek Pani Burmistrz z budżetu znikło finansowanie remontu 
tej ulicy, który był planowany w tym roku (...)  
Kolejny mówca 
Przepraszam, Pani zdejmowała te pieniądze.  
Kolejny mówca 
Pani Burmistrz chyba nie wie co mówi w tym momencie.  
Kolejny mówca 
Szanowni Państwo, bardzo proszę o przekazanie interpelacji do Przewodniczącej, Przewodnicząca 
przekazuje niezwłocznie Burmistrzowi, który w ciągu 14 dni jest obowiązany przekazać odpowiedź, w 
związku z tym bardzo proszę o przekazanie interpelacji na piśmie.  
Kolejny mówca 
Oczywiście przekażę ją na piśmie, tym niemniej chciałbym powiedzieć o co chodzi. W projekcie 
budżetu przygotowanym przez Panią Burmistrz było napisane, że w tym roku rozpoczną się prace 
nad pracami formalnoprawnymi na rozbudowę ul. Żywicznej, chciałbym więc uzyskać wykaz tych 
prac jakie są planowane na ten rok za te przyznane w budżecie 10000 zł, bardzo szczegółowy wykaz 
jakie to prace mają być robione, zwłaszcza w kontekście tego, że pozwolenie na budowę i rozbudowę 
tej ulicy w urzędzie jest i jest ono ważne do przynajmniej 2023 roku. Oprócz tego proszę o informację 
kiedy rozpoczną się prace nad naprawą zdewastowanej nawierzchni tej ulicy, jest ona w bardzo złym 
stanie, wręcz skandalicznym w niektórych fragmentach, zwłaszcza na tym odcinku nieutwardzonym, 
mieszkańcy tam toną w błocie i urywają sobie zawieszenie, jak na większości ulic łomiankowskich, 
które nie są utwardzone. Przypomnę, że jest to ulica w środku osiedla o dosyć intensywnym 
natężeniu ruchu, jedna tutaj z istotnych ulic na tym terenie. Także o tą informację też proszę oraz o 
informację kiedy rozpocznie się realizacja postulatów mieszkańców zgłoszonych w piśmie, które 
wpłynęło do urzędu we wrześniu 2021 roku, takich jak poprawienie bezpieczeństwa na 
skrzyżowaniach ulic Żywicznej z ulicami poprzecznymi, między innymi poprzez budowę wyniesionych 
skrzyżowań i malowanie znaków poziomych i poprawę oznaczenia tych ulic. I oczywiście to wpłynie 
na piśmie. Druga moja interpretacja dotyczy z kolei ul. Akacjowej, uzyskałam nieoficjalne informacje, 
że urząd przymierza się do zmiany organizacji ruchu na tej ulicy, ja przypomnę, że od początku 
swojego pobytu w Radzie wnosiłam o różne zmiany, które powinny się dokonać na ul. Akacjowej, za 
każdym razem otrzymywałam z urzędu, a wielokrotnie pisałam w tym temacie, otrzymywałam 
odpowiedź, że żadne zmiany na Akacjowej nie mogą być poczynione dopóki nie minie okres 
gwarancji dotyczący remontu tej ulicy, który to minie według różnych wersji w pismach urzędowych, 
miał być w 2024 bądź 2025, bądź bliżej nieokreślonym, bo nawet nie było wiadomo, kiedy kończy się 
gwarancja ścieżki rowerowej, która ponoć była jeszcze wówczas nieodebrana. Więc jeśli coś się w tej 
kwestii zmieniło, czyli już jest możliwa jakakolwiek zmiana w organizacji ruchu na ul. Akacjowej, 
bardzo prosiłabym o uwzględnienie postulatów, które od wielu już lat zgłaszają mieszkańcy, które ja 
przekazywałam do urzędu. Tu Chodzi przede wszystkim o zmianę usytuowania przystanków, o 
wyposażenie przystanków w potrzebną infrastrukturę, budowę dodatkowych przejście dla pieszych, 
oświetlenie tych przejść i zainstalowanie na ul. Akacjowej właściwych urządzeń do ograniczenia 
prędkości pojazdów, a także o rozważenie koncepcji zamiany ścieżki rowerowej na ciąg pieszo-
rowerowy, podkreślam rozważenie i to, żeby wszystko się odbywało w konsultacjach z 



mieszkańcami, żebyśmy nie mieli takiej sytuacji, że znowu coś jest podejmowane w urzędzie bez 
jakby tutaj wiadomości mieszkańców, żeby się nie powtarzały tutaj na przykład protesty potem typu 
te, które są na ul. Sierakowskiej. Więc to dotyczy ul. Akacjowej, to są jakby te, które zostaną 
pisemnie przekazane. I jeszcze krótkie już pytania takie na odpowiedź bieżącą. Pytanie najprostsze, 
jak wygląda stan prac w przedszkolu budowanym, w nowym przedszkolu budowlanym w Dąbrowie 
Leśnej? Czy prace postępują zgodnie z harmonogramem i terminowo i kiedy jest planowane 
rozpoczęcie działalności tego nowego przedszkola? To jest pytanie od rodziców tutaj z Dąbrowy. Jak 
wygląda, to drugie pytanie, jak wygląda stan prac nad zabezpieczeniem byłego budynku 
komunalnego przy ul. Pionierów 38, czy już jakieś działania zostały pierwsze podjęte, czy też może 
wystąpiono już o jakieś, nie wiem, czy szukamy jakichś grantów, które umożliwią jakby pełniejsze 
prace nad remontem tego budynku, czyli po prostu jak wygląda sytuacja tego budynku? To też jest 
pytanie tutaj od mieszkańców Dąbrowy. I mam sygnał z zupełnie innego terenu, mianowicie prośba 
taka od mieszkańców, może nie od mieszkańców, ale użytkowników ul. Wyjątkowej w Łomiankach, 
czy jest możliwe wyrównanie tam terenu, przejechanie jakimś czymś co wyrówna dziury, czy jest 
jakiś harmonogram właśnie takich równań ulic nieutwardzonych w Łomiankach? I tutaj konkretnie 
akurat ul. Wyjątkowa w tym momencie tak, ale myślę, że wiele jest takich ulic, więc warto by było 
jakąś taką ogólną informację na temat prac równania po zimie, może uda się coś powiedzieć na ten 
temat. Dziękuję i to jest wszystko.  
Kolejny mówca 
Dziękuję. Widzę, że jeszcze chce uzupełnić pytania Radny Jerzy Serzysko. Radny Jerzy Serzysko?  
Kolejny mówca 
Już klikam. Chciałem doprecyzować, że moje wystąpienie w punkcie 16. dostarczonego nam 
porządku obrad dotyczyło nie interpelacji, a zapytań i wolnych wniosków, w związku z tym zapytuję. 
Budowa ulicy przez inwestora, który likwiduje górkę po śmieciach, zapytywałem się czy ta moja 
interpretacja jest prawidłowa, że tylko do Starego Toru, czy do ul. Glinianki, czyli praktycznie 
inwestor wybuduje do ul. Kolejowej? To jest jedno pytanie. Jakie były ustalenia z inwestorem,, czy on 
tak z własnej, dobrej, nieprzymuszonej woli, czy tak jakieś tam inne jeszcze dodatkowe prace miał 
wykonać? Czy udział był gminy w uzyskaniu zgody na wywóz tej kupy śmieci, która tam była przez 
lata gromadzona i zasypana? Podobno nawet folie były jakieś, wybetonowane podłoże, żeby w 
przypadku rozkładów tych nieczystości na skraju puszczy, czy lasu, żeby to nie przechodziło do gleby. 
Tak to wygląda. Następnie S7 projekt, kto był organizatorem spotkania w sprawie Węzła Janickiego? 
I kolejne pytanie, dotyczące budżetu partycypacyjnego i zieleni w miastach, jak to jest daleko 
zaawansowane? Nasadzeń właściwie w naszym mieście w różnych osiedlach? I jeżeli wolny wniosek, 
to w wolnych wnioskach chciałem zgłosić wniosek, żeby przed przystąpieniem przebudowy jakiejś 
ulicy, dział techniczny przygotował założenia projektowe, skonsultował się z mieszkańcami i dopiero 
później przekazywał do realizacji, uruchomienia do projektu. To jest mój wolny wniosek. I kolejny 
wolny wniosek, żeby jednak chodniki, które są w dobrym stanie nie dewastować, nie wywozić na 
śmieci i jeszcze dopłacać temu, który wywozi, tylko tak projektować po gospodarsku, żeby chodnik, 
który jest w dobrym stanie zostawić i oprócz tego jeszcze dobudować w jakichś sposób jezdnię. A 
wydaje mi się, że w przypadkach zarówno ulicy, o której dzisiaj długo rozmawialiśmy, jak i ul. 
Ogrodowej można to było zrobić, a nie wywalić kupę pieniędzy na inwestycje marnując jeszcze po 
drodze środki materialne. Dziękuję bardzo.  
Kolejny mówca 
Dziękuję. Czy jeszcze? Tak, bardzo proszę, Pani Joanna Zabłocka-Łudzeń jeszcze chce.  
Kolejny mówca 
Jeszcze zapomniałam o ważnym wniosku, który oczywiście złożę na piśmie. To już kolejny raz, za 
pośrednictwem Pani Burmistrz, chciałam właściwie złożyć wniosek do Generalnej Dyrekcji Dróg i 
Autostrad, bo w jej gestii pozostają te dwie drogi opaskowe po dwóch stronach siódemki. Niedługo 
zaczną się okresy weekendowe, wyjazdowe, tam po zimie się dzieje w tej chwili strasznie, są dziury 
na poboczu ogromne, można sobie naprawdę tam urwać koło. To kolejny raz, no po każdej zimie ten 
asfalt jest po prostu w fatalnym stanie, ale kolejny raz wystąpię z wnioskiem do Pani Burmistrz, żeby 



Pani Burmistrz wystąpiła do Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad o naprawę chociaż, o załatanie tych 
największych dziur, by nie zagrażało to bezpieczeństwu nie tylko samochodów, ale również ludzi, bo 
niestety mimo, że tam nie przewiduje się ruchu pieszego, to on jest, więc te dziury i wąska jest ta 
droga po pierwsze strasznie, no wiem, że tego się teraz nie poszerzy, ale chociaż wypadałoby połatać 
dziury. Ja ten wniosek oczywiście złożę na piśmie w najbliższym czasie. Dziękuję bardzo. Opaskowa 
po dwóch stronach od Wiślanej, ale to będzie sprecyzowane na piśmie. Dobrze, dziękuję.  
Kolejny mówca 
Dziękuję. Czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos w punkcie zapytania, interpelacje i wolne wnioski? Nie 
widzę, zatem zamykam listę mówców. I Pani Burmistrz, bardzo proszę po kolei, jeżeli mogę, 
odpowiadamy na pytania Radnego Jerzego Serzysko, Radnego Naftyńskiego Michała, Radnej Joanny 
Zabłockiej-Łudzeń i Radnej Agnieszki Zdunek. Bardzo proszę.  
Kolejny mówca 
Oczywiście. Szanowni Państwo, ja powtórzę prośbę. Zapytania, wnioski i interpelację proszę 
przekazać nam na piśmie, żebyśmy nie uszczknęli ani jednego słowa z tego, co Państwo 
przedstawiacie, tak będzie dużo korzystniej. Odpowiedzi będą na piśmie, też żebyście państwo 
dostali konkretną odpowiedź od konkretnego merytorycznego pracownika, oczywiście podpisaną 
przeze mnie i zaakceptowaną pracę. Niemniej jednak właśnie jeszcze bym poprosiła Pana 
Komendanta Straży Miejskiej w sprawie strat strażaków i oczywiście przychylam się tutaj do 
wszelkich form podziękowań dla pracujących bardzo wiele godzin w ostatnim czasie zarówno 
strażaków, jak i strażników miejskich, ponieważ ta współpraca była bardzo silnie spleciona ze sobą i 
mieszkańcy uzyskiwali pomoc również od strażników miejskich jak strażacy byli zajęci, więc 
naprawdę ta współpraca przez weekend przebiegała bardzo wzorowo i naprawdę myślę, że możemy 
być dumni z naszych opiekunów, zarówno strażaków, jak i strażników miejskich. Jeśli chodzi o dron, 
to myślę, że też Pan Komendant powie, kilka lat temu podejmowaliśmy decyzję co do dronu, bo go 
nie ma, ale to ze szczegółami Komendant. I to są wszystkie moje odpowiedzi moi drodzy Państwo, bo 
ja naprawdę poproszę na piśmie i odpowiedź będzie jak najszybciej możliwa na piśmie. Dziękuję. 
Pana Komendanta bym poprosiła Pani Przewodnicząca, dobrze?  
Kolejny mówca 
Dziękuję Pani Burmistrz, bardzo proszę Pana Komendanta w sprawie dronów o informację.  
Kolejny mówca 
Dzień dobry Państwu, najpierw dron, tak? A więc dronu nie mamy i nie mieliśmy, mamy stację 
pomiarową, którą oczywiście wykorzystujemy, w ostatnim czasie ze względu na działania związane z 
pandemią oczywiście mniej, ale nie mówię dokładnie liczby, ponieważ nasze sprawozdanie z działań 
z poprzedniego całego roku, do końca miesiąca ukaże się na naszej stronie, ale tutaj mogę się mylić 
co do, nie wiem, 2-3. Ogólnie wszystkich kontroli jeżeli chodzi o spalanie strażnicy miejscy wykonali 
347-348, nałożyli łącznie 48 mandatów karnych na wysokość około 5000 zł. Szczegółowo, tak jak 
powiedziałem, do końca miesiąca na naszej stronie internetowej będzie dostępne szczegółowe 
sprawozdanie z działań, łącznie z podziałem na to. Podczas kontroli stwierdziliśmy w ilu piecach 
palone było drewno, w ilu piecach palone było węglem, w ilu miejscach palone było tym i tym, tam 
wszystkie szczegółowe dane w tym zakresie będą. I to by było chyba tyle, chyba w pełni 
odpowiedziałem. A jeżeli chodzi o straty OSP, to szanowny Panie Radny, szanowni Państwo, 
pracowaliśmy i współpracowaliśmy bardzo prężnie przez te ostatnie dni i już w niedzielę znaliśmy 
straty strażaków, w poniedziałek już nam przekazali dodatkowe listy, mam je nawet szczegółowo, a 
więc jeżeli Pan Radny sobie życzy, mogę jasno przeczytać. OSP Łomianki: radiotelefon, który uległ 
zniszczeniu - koszt 200-300 zł; linia statyczna 10 m - około 200 zł; lonża - 650 zł, nie mówię co do 
grosza; pętla alpinistyczna; naprawa i szycie czterech ubrań, one już zostały zawiezione do 
producenta, producent już wycenia szkody i koszt naprawy; dodatkowo prowadnice; dodatkowo 
łańcuchy, ostrzenie łańcuchów itd. I warto to podkreślić, OSP Łomianki takich strat, no już nie będę 
mówił co do złotóweczki, ale myślę, że w granicach 1500 zł tutaj się spokojnie mieścimy. Tak jak Pan 
Radny powiedział i to około mamy 100 wyjazdów. Mam również takie zestawienie z Dziekanowa, 
Dziekanów tych wyjazdów dużo mniej, strat dużo, dużo więcej, bo tam mam wyliczone już na około 



4000 zł plus zapotrzebowanie na jedną dodatkową piłę na kolejne 4000 zł i tu znamy w szczegółach. 
Warto też w tym momencie podkreślić, że mieliśmy spotkanie z zarządzania kryzysowego w sobotę 
wieczorem, już w niedzielę zadysponowaliśmy oczywiście środki i o ile w sobotę nie było takiej 
możliwości, nie mieliśmy też takiej wiedzy, o tyle w niedzielę przygotowaliśmy posiłek dla strażaków, 
wszyscy ci, którzy byli i działali w niedzielę dostali pożywienie, jeden posiłek, i OSP w Dziekanowie i 
OSP w Łomiankach. To tak żeby było chyba i to już chyba w całości odpowiedziałem. Ponadto też 
warto zaznaczyć to, co Pani Burmistrz powiedziała, strażnicy miejscy też byli bardzo mocno 
zaangażowani w te działania, ponieważ jak wszyscy wiemy numer alarmowy 112 nie działał, numer 
alarmowy pogotowia energetycznego również nie działał, numer alarmowy straży miejskiej, jak i 
numer stacjonarny - na te dwa numery przyjmowaliśmy zgłoszenia, przekazywaliśmy, wszystko to, co 
udało się skoordynować, koordynowaliśmy, współpracowaliśmy również między Państwową Strażą 
Pożarną, między OSP, a więc uzupełniliśmy się tutaj nawzajem. Myślę, że spokojnie ja mogę 
powiedzieć już teraz, że ta współpraca jest sprawdzona i ona się sprawdza i myślę, że tu jeżeli chodzi 
o opinię strażaków myślę, że też to potwierdzą, staraliśmy się uzupełniać wszystko to, czego było na 
terenie naszej gminy tam, gdzie strażacy byli zajęci, tam, gdzie trzeba było wspomóc ich, to tam też 
kierowaliśmy nasze siły i środki, ponieważ moi funkcjonariusze też pracowali, byli ściągani z wolnych 
dni i pracowali wspólnie dla dobra gminy. I to chyba tyle co chciałem powiedzieć, dziękuję.  
Kolejny mówca 
Dziękuję bardzo Panu Komendantowi. Rozumiem, że Pani Burmistrz wyjaśniła, iż wszystkie 
odpowiedzi przekaże na piśmie korzystając z art. proszę Państwa 24 ustawy o samorządzie gminnym. 
Przypominam, że interpelacje dotyczą spraw o istotnym znaczeniu dla gminy, interpelacja powinna 
zawierać krótkie przedstawienie stanu faktycznego będącego jej przedmiotem oraz wynikające z tych 
pytanie. I interpelacje i zapytania proszę Państwa, art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym, 
interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego, który przekazuje je 
niezwłocznie wójtowi, wójt lub osoba przez niego wyznaczona jest zobowiązana udzielić odpowiedzi 
na piśmie, nie później niż w terminie 14 dni od otrzymania interpelacji lub zapytania. Proszę 
Państwa, zamykam punkt 15. porządku obrad sesji. Przechodzimy do punktu 16. Informacje 
Przewodniczącej Rady Miejskiej. Informacje szanowni Państwo wysłane zostały Państwu na skrzynki, 
dodatkowo chciałabym przeczytać komunikat od Pani Sołtys z Sadowej. 'Gminna Komisja 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych informuje, że od 24 lutego bieżącego roku w siedzibie 
komisji przy ul. 11 Listopada 96, budynek B, będą prowadzone porady terapeutyczne dla dzieci, 
młodzieży i dorosłych w zakresie uzależnień, w tym behawioralnych. Porady terapeutyczne odbywać 
się będą w każdy czwartek w godzinach 15:30-19:30. Terapię prowadzi mgr psychologii Anna 
Stolarska, można tutaj podać numer telefonu: 516 768 864. Podpisała Alicja Siemianowska-Woźniak - 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.' To jest jeden 
komunikat. Drugi komunikat proszę Państwa, mam list od członków Rady Oświatowej przy Radzie 
Miejskiej w Łomiankach. 'Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łomiankach Maria Pszczółkowska. My 
mieszkańcy, my niżej podpisani członkowie Rady Oświatowej przy Radzie Miejskiej w Łomiankach, 
wnosimy o dokonanie zmiany przedstawiciela Rady Miejskiej w Radzie Oświatowej. Uważamy, że 
praca w Radzie Oświatowej od wielu miesięcy nie układa się dobrze. Atmosfera pracy robi się coraz 
bardziej nie do zaakceptowania, a współpraca staje się niemożliwa. Według nas to próba 
upolitycznienia zespołu i włączenia w pracę Rady Oświatowej sporów politycznych z Radą Miejską. 
Spotkania Rady Oświatowej odbywają się sporadycznie i nie systematycznie, przerwy w spotkaniach 
trwają czasami kilka miesięcy, bez planu pracy, harmonogramu, merytorycznego przygotowania. 
Według naszej oceny odpowiedzialnym za powyższe jest Przewodniczący Rady Oświatowej Pan 
Michał Naftyński, bardzo często nie reaguje na nasze maile i prośby. Przewodniczący nie jest w 
Radzie Miejskiej reprezentantem Rady Oświatowej, występował wbrew uchwałom podejmowanym 
przez zespół, czego najlepszym przykładem jest przedstawienie na sesji Rady Miejskiej w dniu 26 
sierpnia 2021 roku stanowiska Rady Oświatowej w sprawie zmiany regulaminu działania Rady 
Oświatowej. Na posiedzeniu w dniu 17 maja 2021 roku Rada Oświatowa przyjęła jednogłośnie, w 
posiedzeniu uczestniczyło 7 osób łącznie z przewodniczącym, projekt regulaminu, natomiast 



przewodniczący na wyżej wymienionej sesji przedstawił odmienne stanowisko, czego skutkiem było 
niepodjęcie uchwały przez Radę Miejską. W regulaminie miały być wprowadzony zapisy dotyczące 
wyboru i zasad sekretarza, odwołanie przewodniczącego i wiceprzewodniczącego Rady Oświatowej, 
składanie przez członków Rady wniosków formalnych oraz ich wyszczególnienie, jak również zapisy 
dotyczące pracy zdalnej oraz zapisy dotyczące ustania członkostwa Rady Oświatowej w przypadku 
radnego Rady Miejskiej i odwołania członka Rady Oświatowej w przypadku nieusprawiedliwionej 
nieobecności w posiedzeniach Rady. Proponowane zmiany miały na celu usprawnienie działania 
Rady Oświatowej i miały być wprowadzone na jej wniosek, przewodniczący swoim działaniem to 
uniemożliwił. Nieznajomość, niestosowanie się Przewodniczącego Michała Naftyńskiego do zapisów 
obowiązującego regulaminu świadczy również negatywnie o pozostałych członkach Rady, z czym się 
nie zgadzamy. Wielokrotnie podejmowaliśmy próby związane z ustaleniem harmonogramu 
posiedzenia i ustaleniem planu pracy, ale mimo naszych działań, przewodniczącym nie reagował, nie 
respektował ustalonych wcześniej terminów, czy ustalonego porządku posiedzenia. Członkowie Rady 
Oświatowej zaskakiwani byli zmieniającym porządkiem posiedzenia, zaproszonymi na posiedzenie 
Rady gości. Nie kwestionujemy tego, że na posiedzenie Rady Oświatowej przewodniczący zaprasza 
ekspertów i gości, takie są zapisy regulaminu, stosownie do protokołów podejmowanych w trakcie 
posiedzenia, również zgodnie z regulaminem, jednak nie zgadzamy się z tym, że decyzję o tym kto 
jest zapraszany i kiedy podejmuje jednoosobowo przewodniczący, a pozostali członkowie są 
zaskakiwani i stawiani przed faktem dokonanym. Do chwili obecnej nie znamy wyników z 
przeprowadzonego w październiku 2019 roku w Szkole Podstawowej nr 2 warsztatów, w których 
poza członkami Rady Oświatowej, brali udział również dyrektorzy i nauczyciele z łomiankowskich 
szkół. Otrzymane wyniki miały być podstawą do pracy Rady Oświatowej, opracowanie miał 
przedstawić przewodniczący jeszcze w 2019 roku. Posiedzenia Rady Oświatowej odbywają się 
nieregularnie, najczęściej zwoływane są na wniosek wiceprzewodniczącej lub wnioskuje o nie inny 
członek Rady Oświatowej, często Naczelnik Wydziału Edukacji jeżeli są do zaopiniowania projekty 
uchwał dotyczące oświaty na sesji Rady Miejskiej. Nie chcemy już dłużej trwać w takim marazmie, 
decydując się na pracę w Radzie Oświatowej chcieliśmy pracować dla dobra łomiankowskiej oświaty, 
by wspierać dyrektorów, nauczycieli, rodziców i uczniów. Nasza praca powinna być wolna od 
sporów, niepotrzebnych ambicji czy upolityczniania spraw oświatowych. Przy obecnym 
przedstawicielu Rady Miejskiej, z powodu utraty do niego zaufania oraz wprowadzenia przez niego 
niesprzyjającej atmosfery pracy w Radzie Oświatowej, nie widzimy perspektyw dalszej, sensownej 
pracy Rady Oświatowej. W związku z powyższym wynosimy o dokonanie zmiany uchwały nr 
IX/90/2019 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 30 maja 2019 roku w sprawie wyboru 
przedstawiciela Rady Miejskiej w Łomiankach do Rady Oświatowej. Do wiadomości - radni Rady 
Miejskiej w Łomiankach. 2. Burmistrz Łomianek Małgorzata Żebrowska-Piotrak.' Podpisało się 5 
członków. Zamykam punkt 16. porządku obrad sesji. Przechodzimy do punktu 17. Zamknięcie obrad 
sesji. Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam LIII sesję Rady Miejskiej w Łomiankach. 
Uprzejmie informuję, że kolejna sesja zaplanowana jest na dzień 31 marca. Wszystkim Państwu 
serdecznie dziękuję za uwagę, dobranoc.  
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